
ACTA

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PL/2023/8 PLE

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 27 / de juliol / 2023

Durada Des de les 18:02 fins a les 20:40 hores

Lloc SALA DE SESSIONS AJUNTAMENT DE VANDELLÒS

Presidida per ASSUMPCIÓ CASTELLVÍ AUVÍ

Secretari MARIA ANGEL BENEDICTO ESCLARÍN

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

DNI Nom i Cognoms Assisteix

40914565A ALFONS GARCIA RODRIGUEZ SÍ

39864814H ASSUMPCIÓ CASTELLVÍ AUVÍ SÍ

75706355S ELIDIA LOPEZ REDONDO SÍ

39898404M ESMERALDA SALADIÉ BARROSO SÍ

37741870C FRANCISCO JAVIER OCHOA SANZ SÍ

39916823R FERRAN XAVIER CONEJO DA PENA SÍ

39472673G GERARD MARTÍN ARIAS SÍ

39883210Z LAURA OLMO GARCIA SÍ

39875804Z MARIA JOSÉ GÓMEZ FERNÁNDEZ SÍ

39873608A SERGI SALADIÉ GIL SÍ

47766565G SOPHIE HUESCA TANNER SÍ

24414442B SILVIA PUJOL GARCIA SÍ

29198530F VICENTE VAYÁ MORTE SÍ

39936331M YOLANDA MARQUÉS CALÍN SÍ

 

 

Una vegada verificada pel Secretària la constitució vàlida de l’òrgan, la Presidenta obre la

sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

 

A) PART RESOLUTIVA

 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 12, En contra: 0, Abstencions: 1, 
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Absents: 0

S' aprova l'acta de la sessió anterior amb el vot favorable de dotze membres (5 de
MM-CM, 1 de la FIC, 1 del PP, 4 del PSC, 1 de AMVH-AM) que representen la majoria
absoluta  del  nombre  de  tretze  que  legalment  el  componen  i  amb  l'abstenció  del
membre de la CUP.

 

Expedient 3218/2023. Estudi i aprovació de l'actualització de l'organigrama del
Pla d'actuació municipal en emergència nuclear.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 12, En contra: 0, 
Abstencions: 1, Absents: 0

Vist l'informe emès pel tècnic de Protecció civil:

"Identificació de l’informe Proposta d’actualització, juliol 2023, del CECOPAL del Pla

d’actuació municipal en emergència nuclear

Antecedents El Pla Bàsic d’Emergència Nuclear (PLABEN) fou aprovat en Consejo de

Ministros mitjançant el Real Decreto 1546/2004, del 25 de juny i modificat pel Real

Decreto 1428/2009, d’11 de setembre.

Seguint  les  directrius  del  PLABEN  s’ha  elaborat  el  Pla  Director  dins  del  Pla

d’Emergència Nuclear Exterior a las CCNN d’Ascó i Vandellòs (PENTA), aprovat per

acord del Consejo de Ministros de 16 d’octubre de 2009. Com a desenvolupament del

PENTA en aquest municipi s’elabora i aprova, per Ple de l’Ajuntament, amb data 30

d’octubre de 2012, el Pla d’actuació municipal en emergència nuclear (PAMEN) del

municipi  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant.  Els  principals  objectius  dels  Plans

d’actuació municipal,  integrats en el  PENTA,  es establir  mesures de protecció que

tenen per objecte evitar o almenys reduir en el possible els efectes adversos de les

radiacions ionitzants sobre la població, en el cas d’accident nuclear. Així per assolir els

objectius  s’haurà:  D’assegurar  el  compliment  de  les  directrius  i  instruccions  del

Director  del  PENTA,  en  cada  una  de  les  situacions  d’emergència  que  puguin

presentar-se, especialment en el trasllat dels avisos a la població i en la coordinació

del  mitjans  i  recursos  que  disposi  el  municipi  o  que  s’assignin  al  mateix,  per  les

missions que estableixi el Pla, i l’adopció i control del seu compliment en el àmbit del

municipi de les mesures de protecció senyalades en el PENTA.

D’assegurar  l’efectivitat  del  PENTA en  l’àmbit  territorial  municipal,  fonamentalment

mitjançant  la  preparació  de  tota  l’organització  per  ser  activada  en  els  casos

d’emergència contemplats en aquest PAMEN.

Donada  la  importància  de  l’estructura  i  l’organització  de  les  persones  en  el

desenvolupament del Pla d’actuació municipal en emergència nuclear del municipi de
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Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant  en  la  preparació  i  l’assoliment  dels  principals

objectius es fa necessari l’actualització de l’organigrama (CECOPAL) del Pla municipal

d’emergència nuclear.

Es proposa l’actualització de l’organigrama del Pla d’actuació municipal en emergència

nuclear (CECOPAL/PAMEN) atès que s’han produït canvis en la corporació municipal

en aquest any 2023. S’adjunta al present l’organigrama proposat en l’actualització."

El Regidor Sergi Saladié pel Grup municipal de la CUP es manifesta: "Proposta que
no té més que actualitzar l’organigrama per canvis en el govern municipal.

Reflexió  sobre  la  nul·la  dedicació  de  l’Alcaldessa  i  del  1r  Tinent  d’Alcalde:  Ni  la
Directora del Pla (Alcaldessa) ni el Cap d’evacuació (1r Tinent d’Alcalde) tenen cap
dedicació  a  l’Ajuntament,  i  per  tant  vol  dir  que treballen  fora  de la institució.  Què
passaria en cas d’activar el pla d’emergència nuclear i els dos esteu treballant?

A l’organigrama PAMEN hi falta el meu número de telèfon, i a l’expedient que ve avui a
ple encara no l’heu incorporat.

A la comissió vau dir que es farà una formació per als membres de l’organigrama, està
bé. Però estaria millor, fer algun tipus de formació per a la població, que, en general,
no  tenim ni  idea de res.  El  govern es compromet  a  fer  aquestes formacions  a  la
població?
Ens abstenim"

Per l’Alcaldessa manifesta: “El tema de la formació no hi haurà cap problema, es farà.

I  el  tema de la dedicació tenim flexibilitat  horària i  qui  ho ha de demostrar  soc jo

mateixa.Questionar  la  responsabilitat  de  les  persones  és  un  fet  greu  i  tenim  la

capacitat de treball molt alta”

La Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC manifesta: “El nostre vot és

favorable a la proposta del departament de protecció civil de l’Ajuntament en relació a

l’actualització de l’organigrama del Pla d’Actuació Municipal en Emergència Nuclear

(PAMEN).

No obstant  això, donada la importància del paper que els membres del  CECOPAL

tindríem  en cas d’una situació d’emergència contemplada en el PAMEN, creiem que

seria convenient  rebre la  formació necessària pel seu correcte desenvolupament. “

El Regidor Ferran Conejo manifesta: " Envers a la intervenció del regidor de la CUP

vull dir que no s'ha de confondre un règim retribució amb una dedicació a l'ajuntament,

la retribució és com ens remuneren la nostra dedicació a l'ajuntament, però no vol dir
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que el nostre fer sigui exclusivament al règim d'assistències."

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 24 de  juliol de

2023. 

El Ple de l'Ajuntament, amb el vot favorable de dotze membres (5 de MM-CM, 1 de la
FIC, 1 del PP, 4 del PSC i 1 d'ERC) que representen la majoria absoluta del nombre
de tretze que legalment la componen i l'abstenció del membre de la CUP, ACORDA:

Primer.- Actualitzar l'organigrama del Pla d'actuació municipal en emergència nuclear
(CECOPAL/PAMEN) segons proposta presentada que s´adjunta com annex 1

 

Expedient 3255/2023. Estudi i aprovació de la determinació de les festes locals 
per a l'any 2024

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Atès que pel  Departament d'Empresa i Treball  sol.licita la designació de les festes
locals del  Municipi  per poder realitzar el calendari laboral  per  a l'any 2024 segons
registre d'entrada 4747-2023, de 3 de juliol de 2023.
Per l'Alcaldessa es proposa al Plenari de la Corporació les dates de les festes locals
pel 2024: ALMADRAVA: 26 i 27 DE JULIOL
HOSPITALET DE L’INFANT:29 DE JUNY i 16 D’AGOST
MASBOQUERA: 3 AGOST I 16 DE NOVEMBRE
MASRIUDOMS:25 i 26 DE JULIOL
 VANDELLÒS:10 DE MAIG i 27 DE SETEMBRE 
 
Per  la  Regidora  Ma José  Gómez pel  grup  municipal  del  PSC  es  manifesta:”La
proposta de l’equip de govern és  mantenir  les festes locals del 5 nuclis de població
del  municipi,  amb  l’excepció  de  la  festa  local  de  Vandellòs  del  25  de  juliol,  per
substituir-la pel 10 de maig,   donant així cumpliment a una reivindicació de la CUP
durant aquests darrers 4 anys en els que ha format part del plenari de l’Ajuntament.
La postura de la regidora de Junts, avui alcaldessa de Vandellòs,  en aquells debats,
era que estarien d’acord en  modificar la data festiva de Vandellòs si es fes mitjançant
una consulta popular als veins i veines de Vandellòs, i que aquesta fos favorable.
Ens sobta aquest canvi de criteri, justament ara que esteu al govern municipal i que
teniu els mitjans per poder portar a la pràctica aquella determinació.”
 
Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP es manifesta: "Al Ple
del 24 de juliol de 2019 la CUP vam presentar una esmena a la proposta d’aprovació
de les festes locals, per la qual demanàvem que el dia 25 de juliol (Sant Jaume) que
es declarava festiu a Vandellòs fos canviat pel divendres de la festa major.
L’esmena va ser rebutjada amb els vots en contra del PSC, Junts, ERC, PP i C's) i dos
vots a favor (1 de la FIC i 1 de la CUP).
Ens alegra que ara es faci cas a la nostre proposta, que no era altra que recollida de la
veu dels veïns i veïnes de Vandellòs, que no veien sentit a un dia festiu en el que no
se celebra res al poble.
És curiós observar,  però,  com l’actual  alcaldessa que ara promou aquest canvi,  fa
quatre anys ens hi votés en contra, al·legant que, i cito literalment de l’acta del Ple del
24 de juliol  de 2019: "Vers les Festes locals, pensem que aquest any les podríem
deixar com els altres anys, però per l´any proper es podria fer una consulta ciutadana
a Vandellòs per si es vol canviar la festa del 25 de juliol per un altre dia".
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Suposo que ja heu fet aquesta consulta ciutadana i no ens n’hem enterat, no?
No cal ser tant recargolats amb les propostes que la CUP portem al Ple,  doncs la
majoria  de  vegades  es  tracta  de  qüestions  de  sentit  comú  i  de  transmetre  aquí
qüestions que els veïns i veïnes ens plantegen."
 

Per l'Alcaldessa es manifesta que fa 4 anys no vau fer cap consulta ciutadana, que es
va tenir una reunió amb el CCERV i altres entitats i van manifestar el seu acord amb
aquesta proposta i que ho fessin extensiu.I ho hem anat comentat amb la gent i tothom
ens ha manifestat el seu acord.
 

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 24 de juliol de
2023
 

El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels tretze membres (5 de MM-AM, 1 de la FIC, 1
del PP,  4 del PSC, 1 d'ERC i 1 de la CUP) que legalment el componen,  ACORDA:

Primer.- Aprovar  la  determinació  de  les  festes  locals  per  nuclis  de  població  del
Municipi per a l´any 2024 les següents:
ALMADRAVA: 26 i 27 DE JULIOL
L' HOSPITALET DE L’INFANT:29 DE JUNY i 16 D’AGOST
MASBOQUERA: 3 AGOST I 16 DE NOVEMBRE
MASRIUDOMS:25 i 26 DE JULIOL VANDELLÒS:10 DE MAIG i 27 DE SETEMBRE 

Segon.- Comunicar-ho al Departament d'empresa i treball, al departament de recursos
humans així com al comité del personal laboral i delegats dels funcionaris

 

Expedient 2035/2023. Estudi i aprovació inicial de la modificació dels preus 
públics del Patronat de l'escola de música

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 12, En contra: 0, 
Abstencions: 1, Absents: 0

 Per  la  Regidora  d'Ensenyament,  Yolanda  Marqués  Calín,   s'  exposen  els  preus

públics aprovats per la Junta del Patronat de l'Escola de música el 24 d’abril de 2023:

Matrícula: 25€

Preus mensuals: Sensibilització: 21€

lniciació: 42€

Elemental 1-2: 45€

Elemental 3-4 i curs pont: 48€

Grau professional/ mitjà: 59€
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Adults: 64€

Lliure: 32€

Necessitats educatives especials: 32€

Grup instrumental: 5€

Condicions de matrícula i bonificacions:

La sol·licitud de baixa de l'alumne s'ha de presentar al Registre del Patronat, a les

oficines municipals. S'accepta la baixa el mes que es presenta, però caldrà abonar la

quota corresponent a aquest mes. L'alumne que deixi de pagar tres quotes, no podrà

continuar a l'Escola de Música.

No empadronat:  recàrrec  del  50%; 40% amb 1 any  d'antiguitat;  30% amb 2 anys

d'antiguitat; 20% amb tres o més anys d'antiguitat. 

Opció  de  pagament  únic  anual  amb  un  10%  de  descompte,  acumulable  a  les

bonificacions. No hi ha descompte si només es cursa grup instrumental. Bonificacions

per alumnes de la mateixa família (no aplicables als pares, s'aplica sobre el més petit):

1r fill: sense bonificació, 2n fill: 20% de la quota mensual 3r fill i següents: 50% Preu

del 2n instrument: els alumnes que cursin 2n instrument se'ls aplica la quota mensual

corresponent més un 50%. Les bonificacions per alumne no podran ser acumulables.

S'aplicarà la bonificació més favorable. Els descomptes i bonificacions no s'apliquen si

només  es  cursa  Grup  Instrumental.  En  cas  d'insuficiència  de  places,  es  donarà

preferència  als  sol·licitants  empadronats  i  als  menors  de  18  anys.  Famílies

desafavorides, previ informe favorable dels Serveis Social Municipals: bonificació del

50% per  alumne menor  de 18  anys.  Bonificació  no acumulable.  Preu  del  préstec

d’instrument de l’Escola a l’alumnat: 30€ per instrument i curs. "

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP manifestant: "Tot i que

els preus són molt baixos, com és que no s’aplica la mateixa bonificació del 75% a

famílies desafavorides que sí s’aplica a les Llars d’Infants?

Com que aquesta qüestió s’ha  d’aprovar  en una junta del  Patronat  de l’escola de

música,  a  la  propera farem aquesta  proposta  de bonificar  el  75% a  les  persones

desafavorides."

Intervé la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC manifestant:»En la

mateixa línea que l’anterior punt, el nostre vot és favorable perquè s’aplica una política
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continuista que vam implantar durant el nostre mandat.

Es  a  dir,  una  política  de  preus  assequibles  per  afavorir  l’accés  a  aquest  centre

educatiu, que malgrat no cobrir  el cost del servei,  se justifica per l’interès social d’

escolarització  de  l’alumnat  d’ensenyament  de  primer  cicle  d’educació  infantil  (0-3

anys),  amb  un  sistema  de  bonificacions  per  les  famílies  en  una  situació

socioeconòmica desafavorida (-75%).

El  nostre vot  és favorable,  donat  que es manté la política de preus que la nostra
formació política ha portat a terme durant el seu mandat  envers als preus públics de
l’escola de música. 
Una política que ha prioritzat facilitar l’accés a aquest servei educatiu municipal per
part de tot l’alumnat gràcies a uns preus assequibles. 
Una política de preus que malgrat no cobrir els costos del servei, tal i com evidencia
l’informe  tècnic,  ha  primat  sempre  el  benefici  social  d’interès  general  públic  que
comporta l’escolarització dels infants del municipi.
Una política que inclou un sistema de bonificacions pels alumnes de la mateixa família,

o  per  a   les  famílies  en  situació  socioeconòmica desafavorida (50%);  i  que  dona

preferència als alumnes empadronats. «

La Regidora Esmeralda Saladié pel grup municipal d'AM manifesta:»Votem a favor

perquè es mantenen els preus i preval el criteri de l’empadronament».

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 24 de juliol de

2023.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de dotze membres (5 de MM-CM, 1 de la

FIC, 1 del PP, 4 del PSC i 1 d'AM) que representen la majoria absoluta del nombre de

treze que legalment el componen i amb l'abstenció del membre de la CUP, ACORDA:

Primer.- Aprovar inicialment els preus públics del Patronat municipal  de l'Escola de

música sota el següent desglòs:

Matrícula: 25€

Preus mensuals: Sensibilització: 21€

lniciació: 42€

Elemental 1-2: 45€

Elemental 3-4 i curs pont: 48€
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Grau professional/ mitja: 59€

Adults: 64€

Lliure: 32€

Necessitats educatives especials: 32€

Grup instrumental: 5€

Condicions de matrícula i bonificacions:

La sol·licitud de baixa de l'alumne s'ha de presentar al Registre del Patronat, a les

oficines municipals. S'accepta la baixa el mes que es presenta, però caldrà abonar la

quota corresponent a aquest mes. L'alumne que deixi de pagar tres quotes, no podrà

continuar a l'Escola de Música.

No empadronat:  recàrrec  del  50%; 40% amb 1 any  d'antiguitat;  30% amb 2 anys

d'antiguitat; 20% amb tres o més anys d'antiguitat. 

Opció  de  pagament  únic  anual  amb  un  10%  de  descompte,  acumulable  a  les

bonificacions. No hi ha descompte si només es cursa grup instrumental. Bonificacions

per alumnes de la mateixa família (no aplicables als pares, s'aplica sobre el més petit):

1r fill: sense bonificació, 2n fill: 20% de la quota mensual 3r fill i següents: 50% Preu

del 2n instrument: els alumnes que cursin 2n instrument se'ls aplica la quota mensual

corresponent més un 50%. Les bonificacions per alumne no podran ser acumulables.

S'aplicarà la bonificació més favorable. Els descomptes i bonificacions no s'apliquen si

només  es  cursa  Grup  Instrumental.  En  cas  d'insuficiència  de  places,  es  donarà

preferència  als  sol·licitants  empadronats  i  als  menors  de  18  anys.  Famílies

desafavorides, previ informe favorable dels Serveis Social Municipals: bonificació del

50% per  alumne menor  de 18  anys.  Bonificació  no acumulable.  Preu  del  préstec

d’instrument de l’Escola a l’alumnat: 30€ per instrument i curs

Segon.- Sotmetre aquest expedient  a informació pública per un termini  de 30 dies

hàbils comptats des del següent a la publicació edictal al Butlletí oficial de la província

de  Tarragona  als  efectes  de  reclamacions  i/o  suggeriments,  així  com  al  tauler  d

´anuncis de la Corporació. Exhaurit l´esmentat termini sense haver-se presentat cap

tipus  de  reclamació,  s´entrandrà  aprovat  definitivament  el  nou  preu  públic  sense

necessitat d´ulterior acord, procedintse a la publicació íntegra d'aquest.
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Tercer.- Contra  la  publicació  de  l´acord  d´aprovació  definitiva  es  podrá  interposar

recurs contenciosadmistratiu davant dels Jutjats contenciosadministratius a Tarragona

en el termini de 2 mesos comptats des de l´endemà de la publicació de l´aprovació

definitiva, d´acord amb el que disposa l´article 112 de la Llei 39/2015, del procediment

administratiu comú de les administracions públiques.

Quart. - Notificar aquest acord als efectes adients a la Secretària del Patronat, a la

Intervenció del Patronat i a la Intervenció municipal de fons

 

Expedient 2036/2023. Estudi i aprovació inicial de la modificació dels preus 
públics del Patronat de la llar d'infants

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Per  la  Regidora  d'Ensenyament,  Yolanda  Marqués  Calín,  es  presenten  els  preus
públics del Patronat de la Llar Infants aprovats per la Junta de l'esmentat Patronat en
data 24 d'abril de 2023:
Preus públics del curs 2023/2024
Empadronats:
Matrícula: 25€
Nadons: 80€
1-2 anys: 75€
2-3 anys: 69€ - gratuït de setembre a juny
Estiu (juliol – agost): quota única de 64€
Servei d’acollida: 20€ 
Segon (i següents) germà al centre: bonificació del 50%
Famílies  desafavorides,  previ  informe  favorable  dels  Serveis  Social  Municipals:
bonificació del 75% per alumne.
Les bonificacions no són acumulables.
Preu del menjador escolar: preu establert per la Generalitat de Catalunya per al curs
2023-2024, de 6,91€ per alumne i dia (monitoratge 3,50€), segons RESOLUCIÓ EDU/
843/2023, de 9 de març, per la qual es determina el preu màxim de la prestació del
servei  escolar  de  menjador  dels  centres  educatius  de  titularitat  del  Departament
d'Educació i el preu de l'ajut individual de menjador escolar per a l'alumnat escolaritzat
fora  del  seu  municipi  de  residència  en  centres  educatius  privats  concertats  i
municipals, d'acord amb la planificació feta al mapa escolar, per al curs escolar 2023-
2024.
No empadronats:
Matrícula: 25€
Quota única (0-3 anys): 146€ - gratuït el nivell de 2-3 anys de setembre a juny
Servei d’acollida: 40€
Segon (i següents) germà al centre: bonificació del 50%
Preu del menjador escolar: preu establert per la Generalitat de Catalunya per al curs
2023-2024, de 6,91€ per alumne i dia (monitoratge 3,50€), segons RESOLUCIÓ EDU/
843/2023, de 9 de març, per la qual es determina el preu màxim de la prestació del
servei  escolar  de  menjador  dels  centres  educatius  de  titularitat  del  Departament
d'Educació i el preu de l'ajut individual de menjador escolar per a l'alumnat escolaritzat
fora  del  seu  municipi  de  residència  en  centres  educatius  privats  concertats  i
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municipals, d'acord amb la planificació feta al mapa escolar, per al curs escolar 2023-
2024.
Observacions:  L’impagament  de  tres  quotes  comporta  la  pèrdua  de  la  plaça.
L’absència  no  justificada  durant  20  dies  lectius  comporta  la  pèrdua  de  la  plaça.
L’absència  temporal  no  eximeix  del  pagament  de  la  quota.  Les  baixes  s’han  de
comunicar al Registre i no comporten la devolució de la quota del mes en el qual la
sol·licitud es presenta.

Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP manifestant:"Els preus
son  baixos  en  general,  i  a  més  amb  bonificació  del  75%  per  a  les  persones
desafavorides."

Intervé la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC:”En la mateixa línea
que l’anterior punt, el nostre vot és favorable perquè s’aplica una política continuista
que vam implantar durant el nostre mandat.
Es  a  dir,  una  política  de  preus  assequibles  per  afavorir  l’accés  a  aquest  centre
educatiu, que malgrat no cobrir  el cost del servei,  se justifica per l’interès social d’
escolarització  de  l’alumnat  d’ensenyament  de  primer  cicle  d’educació  infantil  (0-3
anys),  amb  un  sistema  de  bonificacions  per  les  famílies  en  una  situació
socioeconòmica desafavorida (-75%).

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 24 de juliol de
2023.

El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels tretze membres (5 de MM-CM, 1 de la FIC,
1 del PP, 4 del PSC, 1 d'ERC i 1 de la CUP) que legalment el componen, ACORDA:

Primer.- Aprovar inicialment el preus públics del patronat municipal de la llar d´infants
pel curs 2023/2024 sota el següent desglòs:
Empadronats: Matrícula: 25€
Nadons: 80€
1-2 anys: 75€
2-3 anys: 69€ - gratuït de setembre a juny
Estiu (juliol – agost): quota única de 64€
Servei d’acollida: 20€ Segon (i següents) germà al centre: bonificació del 50%
Famílies  desafavorides,  previ  informe  favorable  dels  Serveis  Social  Municipals:
bonificació del 75% per alumne.
Les bonificacions no són acumulables.

Preu del menjador escolar: preu establert per la Generalitat de Catalunya per al curs
2023-2024, de 6,91€ per alumne i dia (monitoratge 3,50€), segons RESOLUCIÓ EDU/
843/2023, de 9 de març, per la qual es determina el preu màxim de la prestació del
servei  escolar  de  menjador  dels  centres  educatius  de  titularitat  del  Departament
d'Educació i el preu de l'ajut individual de menjador escolar per a l'alumnat escolaritzat
fora  del  seu  municipi  de  residència  en  centres  educatius  privats  concertats  i
municipals, d'acord amb la planificació feta al mapa escolar, per al curs escolar 2023-
2024.
No empadronats:
Matrícula: 25€
Quota única (0-3 anys): 146€ - gratuït el nivell de 2-3 anys de setembre a juny
Servei d’acollida: 40€
Segon (i següents) germà al centre: bonificació del 50%
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Preu del menjador escolar: preu establert per la Generalitat de Catalunya per al curs
2023-2024, de 6,91€ per alumne i dia (monitoratge 3,50€), segons RESOLUCIÓ EDU/
843/2023, de 9 de març, per la qual es determina el preu màxim de la prestació del
servei  escolar  de  menjador  dels  centres  educatius  de  titularitat  del  Departament
d'Educació i el preu de l'ajut individual de menjador escolar per a l'alumnat escolaritzat
fora  del  seu  municipi  de  residència  en  centres  educatius  privats  concertats  i
municipals, d'acord amb la planificació feta al mapa escolar, per al curs escolar 2023-
2024.
Observacions:  L’impagament  de  tres  quotes  comporta  la  pèrdua  de  la  plaça.
L’absència  no  justificada  durant  20  dies  lectius  comporta  la  pèrdua  de  la  plaça.
L’absència  temporal  no  eximeix  del  pagament  de  la  quota.  Les  baixes  s’han  de
comunicar al Registre i no comporten la devolució de la quota del mes en el qual la
sol·licitud es presenta.

Segon.- Sotmetre aquest expedient  a informació pública per un termini  de 30 dies
hàbils comptats des del següent a la publicació edictal al Butlletí oficial de la província
de  Tarragona  als  efectes  de  reclamacions  i/o  suggeriments,  així  com  al  tauler  d
´anuncis de la Corporació. Exhaurit l’esmentat termini sense haver-se presentat cap
tipus  de  reclamació,  s’entrandrà  aprovat  definitivament  el  nou  preu  públic  sense
necessitat d’ulterior acord, procedint-se a la publicació íntegra d'aquest.

Tercer.- Contra  la  publicació  de  l´acord  d´aprovació  definitiva  es  podrá  interposar
recurs contenciosadmistratiu davant dels Jutjats contenciosadministratius a Tarragona
en el termini de 2 mesos comptats des de l´endemà de la publicació de l´aprovació
definitiva, d´acord amb el que disposa l´article 112 de la Llei 39/2015, del procediment
administratiu comú de les administracions públiques.
Quart. - Notificar aquest acord als efectes adients a la Secretària del Patronat, a la
Intervenció del Patronat i a la Intervenció municipal de fons
 

 

Expedient 3119/2023. Estudi i aprovació inicial de l'expedient de modificació de 
crèdit 4/2023

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Per l'Alcaldia es fa una explicació de la modificació de crèdit que es presenta.

Intervé la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC fent l’explicació de
vot:”Les  modificacions  de  crèdit  són un instrument  que  la  llei  posa a  l’abast  dels
ajuntaments per tal de fer ajustos econòmics al pressupost anual. 

Votarem a favor perquè entenem que el pressupost vigent el van elaborar nosaltres
en base a unes  previsions  d’ingressos,  despeses i  inversions a realitzar  durant  el
2023.” 

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP es fa la següent intervenció:
"Aquesta modificació es fa a partir d’un suplement de crèdit d’1.164.919,74€ que prové
del  romanent  de  2022  que  ascendeix  a  7.915.309,68€.  Amb aquesta  modificació,
doncs, se n’agafen 1.164.919,74€, i en quedaran 6.750.389,94€.
És normal que un nou equip de govern inici el mandat amb una modificació de crèdit,
per tal de desenvolupar la seva proposta política (que no sabem perquè encara no
l’heu  explicat).  Però,  justament  per  això,  en  aquesta  modificació  no  hi  trobem
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pràcticament cap proposta d’inversió real (fes coses). La majoria és tapar descoberts o
cobrir desviacions per excés de consum d’energia (electricitat i combustibles vehicles)
o excés de consum d’aigua.
Caldria que el nou govern fes una reflexió sobre algunes de les despeses que tenim
com Ajuntament, com l’energia elèctrica, i buscar una solució estructural com la que
nosaltres vam proposar la passada legislatura amb l’autoconsum.
L’any  passat  el  vam tancar  amb una  factura  elèctrica  de  701.697,86€.  En  el  que
portem d’any ja tenim una factura de 612.000€ segons dades que em demanat i ens
ha facilitat l’Interventor.
Les partides més importants son:
Energia elèctrica: 320.000€, el 27% de tota la modificació (Dos partides, de 60.000€ i
190.000€ a obres i  serveis!),  que no se sap explicar  si  és per  manca de previsió
pressupostària, per increment de preu de l’electricitat, o per malbaratament.
Consum aigua: 72.000€, amb 57.000€ (Obres i serveis) i 15.000€ (Medi Ambient), que
tampoc se’n sap explicar el motiu, tot i que a l’informe d’Obres i Serveis es diu que és
per excés de consum. També hi ha una part que son les cubes d’aigua a Vanessa per
solucionar temporalment el problema de nitrats que presenta el pou.
Festes. Festes populars 85.000€ (l’informe diu 72.000€, i ningú sap donar l’explicació
del  desfase  de  13.000€).  A  la  comissió  es  demana  explicació  del  per  què  de
l’increment,  i  l’alcaldessa  diu  que  és  per  les  celebracions  del  50è  aniversari  del
CCERV i  el  Centenari  del  Club de Futbol  Vandellòs,  i  resulta  que l’informe de  la
tècnica  diu  que  és  per  les  Festes  de  Sant  Roc  i  les  Festes  de  Santa  Sabet  de
Masboquera. 

Exhaurit el termini establert, per l’Alcaldessa es dóna per finalitzada la intervenció del
Regidor Sergi Saladié.
 

Intervé l'Alcaldessa manifestant que es va incrementar el tema de festes per diverses
qüestions,  més que res pel  tema de 50è Aniversari tant  del  CCERV com del  Club
Nàutic. Ja que no ho teníem previst al pressupost anual, i ho vam afegir. Amb el tema
de l’electricitat hi ha plaques tant a la piscina com al Pavelló, les de la Piscina són per
autoconsum, sí que funcionen, i es preveia no gastar tanta electricitat però de moment
no es veu reflexat,  però les del  Pavelló encara no funcionen, manca una sèrie de
tramitació administrativa molt complexa.

Pel Regidor  Sergi  Saladié manifesta  que  no  satisfà  aquesta  explicació,  es  pot
transparent.

Intervé l’ Interventor donant explicació sobre les plaques solars del Pavelló.

Vistos els informes obrants a l'expedient.

Atès el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis interns del 24 de juliol
de 2023.

El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de dotze membres (5 de MM-CM, 1 de la
FIC, 1 del PP, 4 del PSC, 1 d'ERC) que representen la majoria absoluta del nombre de
tretze  que  legalment  el  componen  i  amb  el  vot  en  contra  del  membre  de  la
CUP, ACORDA:
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Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 4/2023 sota el següent desglòs:

1er. Aplicacions de despeses:

DEPARTAM
ENT

ORG.
PROG
R.

ECO
N.

DENOMINACIÓ
CRÈDIT 
INICIAL

SUPL./
C.EXTR.
PROPOS
AT

CRÈDIT 
DEFINITI
U

BENESTAR 
SOCIAL 12 231

2210
0

ENERGIA 
ELÈCTRICA

30.000,0
0

24.000,0
0

54.000,0
0

BENESTAR 
SOCIAL 12 231

2270
0

SERVEI DE 
NETEJA 3.000,00 4.000,00 7.000,00

BENESTAR 
SOCIAL 12 231

6220
1

INVERSIÓ 
EDIFICIS 5.000,00 2.000,00 7.000,00

BENESTAR 
SOCIAL 12 231

2271
1

REGULARITZACIÓ
PLACES NO 
COBERTES 
RESIDÈNCIA

45.000,0
0

35.000,0
0

80.000,0
0

BENESTAR 
SOCIAL 12 231

4800
5

AJUTS 
RESIDÈNCIA

23.500,0
0

12.000,0
0

35.500,0
0

JOVENTUT 17 337
2270

0 SERVEI NETEJA 5.000,00
14.000,0

0
19.000,0

0

JOVENTUT 17 337
2260

9 ACTIVITATS
10.000,0

0
13.000,0

0
23.000,0

0

CULTURA 14 333
2210

0
ENERGIA 
ELÈCTRICA

65.000,0
0

15.000,0
0

80.000,0
0

CULTURA 14 334
2260

9
ACTIVITATS 
CULTURA

135.000,
00

30.000,0
0

165.000,
00

COMERÇ 21 4311
2260

2
PUBLICITAT I 
PUBLICACIONS 5.000,00 4.000,00 9.000,00

COMERÇ 21 4311
2260

9 ACTIVITATS
30.000,0

0
13.000,0

0
43.000,0

0

COMERÇ 21 4311
2130

4

MANTENIMENT 
ÚTILS I EINES 
(CONCESSIONS)

10.000,0
0 3.000,00

13.000,0
0

TIC 33 920
2160

4

MANTENIMENT 
EQUIPS 
INFORMÀTICS

106.000,
00

10.600,0
0

116.600,
00

ENSENYAME
NT 15 323

2210
0

ENERGIA 
ELÈCTRICA

15.000,0
0

10.000,0
0

25.000,0
0

ENSENYAME
NT 15 323

2210
2 CONSUM GAS 5.000,00

20.000,0
0

25.000,0
0

ENSENYAME
NT 15 323

2120
6

MANTENIMENT 
EDIFICIS

25.000,0
0 5.000,00

30.000,0
0

ENSENYAME
NT 15 326

2260
9 ACTIVITATS

15.000,0
0 7.000,00

22.000,0
0
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FESTES 23 338
2260

9
FESTES 
POPULARS

222.000,
00

85.000,0
0

307.000,
00

FESTES 23 338
2030

4
LLOGUER DE 
MATERIAL

13.000,0
0

15.000,0
0

28.000,0
0

FESTES 23 338
2269

9
ALTRES 
DESPESES 2.000,00

15.000,0
0

17.000,0
0

POLICIA 32 132
6250

0
SENYALITZACIÓ 
VIÀRIA 1.000,00

15.000,0
0

16.000,0
0

POLICIA 32 132
2130

3

REVISIÓ 
ETILÒMETRE 
EVIDENCIAL 750,00 1.000,00 1.750,00

TURISME 20 432
2100

7
MANTENIMENT 
PLATGES

40.000,0
0 5.000,00

45.000,0
0

TURISME 20 432
2140

4
ARRANJAMENT 
DE VEHICLES 9.000,00

17.000,0
0

26.000,0
0

TURISME 20 432
2210

0
ENERGIA 
ELÈCTRICA 7.000,00 6.000,00

13.000,0
0

TURISME 20 432
2279

9

TREBALL 
D'EMPRESES I 
PROFESSIONALS

350.000,
00

15.000,0
0

365.000,
00

TURISME 20 432
6230

3
INVERSIÓ 
PLATJES

70.000,0
0

10.000,0
0

80.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 1621

2279
9

TREBALLS 
D'EMPRESES I 
PROFESSIONALS

80.000,0
0

15.000,0
0

95.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 163

2040
1

LLOGUER 
VEHICLES

18.000,0
0

10.000,0
0

28.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 163

2210
3

COMBUSTIBLE 
VEHICLES 4.000,00

30.000,0
0

34.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 163

2211
0

PRODUCTES DE 
NETEJA

15.000,0
0

10.000,0
0

25.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 163

2279
9

TREBALLS 
D'EMPRESES I 
PROFESSIONALS

35.000,0
0

12.000,0
0

47.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 171

2130
8 UTILS I EINES 8.000,00 5.000,00

13.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 171

2140
3

ARRANJAMENT 
VEHICLES

20.000,0
0

10.000,0
0

30.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 171

2210
1 CONSUM AIGUA

14.000,0
0

15.000,0
0

29.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 171

6100
1

INVERSIÓ PARCS 
INFANTILS

100.000,
00

15.000,0
0

115.000,
00

MEDI 
AMBIENT 18 1721

2100
6

CONVSERVACIÓ I
MILLORA 
FORESTAL

30.000,0
0

15.000,0
0

45.000,0
0

MEDI 
AMBIENT 18 311

2270
0

SERVEI 
RECOLLIDA 
ANIMALS 8.000,00 8.000,00

16.000,0
0

ESPORTS 13 341 2260 ATENCIONS 2.000,00 2.000,00 4.000,00
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1 PROTOCOLÀRIES

ESPORTS 13 341
2260

9 ACTIVITATS
25.000,0

0 8.000,00
33.000,0

0

OBRES I 
SERVEIS 40 160

6190
4

INVERSIÓ, 
REPOSICIÓ I 
MILLORES

46.000,0
0

10.000,0
0

56.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 161

2100
2 MANTENIMENT 2.000,00 4.000,00 6.000,00

OBRES I 
SERVEIS 40 161

2210
0

ENERGÍA 
ELÈCTRICA -€

60.000,0
0

60.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 161

6190
3

INVERSIÓ, 
REPOSICIÓ I 
MILLORES

25.000,0
0

28.975,1
1

53.975,1
1

OBRES I 
SERVEIS 40 165

2210
0

ENERGÍA 
ELÈCTRICA

195.000,
00

190.000,
00

385.000,
00

OBRES I 
SERVEIS 40 165

6190
5

INVERSIÓ 
ENLLUMENAT 
PÚBLIC

40.000,0
0

48.344,6
3

88.344,6
3

OBRES I 
SERVEIS 40 442

2140
2

ARRANJAMENT 
VEHICLES

35.000,0
0

10.000,0
0

45.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 442

2040
0

LLOGUER 
VEHICLES -€

10.000,0
0

10.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2210
4 VESTUARI

13.000,0
0 5.000,00

18.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2211
1

SUBMINISTRES 
RECANVIS

12.000,0
0 5.000,00

17.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2240
8 ASSEGURANCES

12.500,0
0 1.500,00

14.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2269
9

ALTRES 
DESPESES 4.000,00 2.000,00 6.000,00

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2030
0

LLOGUER 
MAQUINÀRIA -€ 6.000,00 6.000,00

OBRES I 
SERVEIS 40 450

2040
0

LLOGUER 
VEHICLES -€

14.000,0
0

14.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 450

6230
4

INVERSIÓ 
MAQUINÀRIA

18.000,0
0

60.000,0
0

78.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 459

2150
1

MANTENIMENT 
MOBILIARI

10.000,0
0 8.000,00

18.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 459

6250
2

INVERSIÓ 
MOBILIARI URBÀ

40.000,0
0

18.000,0
0

58.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 920

2210
0

ENERGÍA 
ELÈCTRICA

95.000,0
0

10.000,0
0

105.000,
00

OBRES I 
SERVEIS 40 920

2210
1 CONSUM AIGUA

61.000,0
0

57.000,0
0

118.000,
00

OBRES I 
SERVEIS 40 920

2210
3

COMBUSTIBLE 
VEHICLES 5.000,00 1.500,00 6.500,00

OBRES I 
SERVEIS 40 920

2270
0 SERVEI NETEJA

75.000,0
0

10.000,0
0

85.000,0
0

OBRES I 
SERVEIS 40 920

6220
0

INVERSIÓ 
EDIFICIS

70.000,0
0

45.000,0
0

115.000,
00

TOTAL 1.164.919,74 €
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2º finançament:

3r. J  ustificació  

a) El  caràcter  específic i  determinat  de la  despesa a realitzar  i  la impossibilitat  de
demorar-ho a exercicis posteriors.

b) La insuficiència en l'estat de despeses del Pressupost de crèdit destinat a aquesta
finalitat específica, el qual s’ha verificat en el nivell en què està establerta la vinculació
jurídica.

Segon.- Sotmetre a informació pública l'esmentada aprovació inicial pel termini de 15
dies  hàbils  a partir  de l'endemà de la seva inserció edictal  al  Butlletí  oficial  de la
província de Tarragona, així com als taulers d´edictes de la Corporació. Exhaurit el
termini  sense  haver-se  presentat  cap  tipus  de  reclamació  s´entendrà  aprovat
definitivament  sense  necessitat  d’ulterior  acord  procedint-se  a  la  seva  publicació
íntegra  de  l´expedient  i  la  remissió  a  la  Delegació  territorial  del  Govern  de  la
Generalitat de Catalunya i a la Delegació d´Hisenda de Tarragona.

Tercer.- Notificar  aquest  acord  als  efectes  adients  al  Departament  de  serveis
econòmics.
 

 

Expedient 1903/2023. Estudi i aprovació del compte general del pressupost de la 
Corporació de l´exercici de 2022

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Atès que per la Intervenció de fons de l´Ajuntament, d´acord amb la normativa legal
vigent  va  notificar  a  tots  els  membres  de  la  Corporació  que  estaven  a  la  seva
disposició els comptes corresponents a l´exercici de 2022, del 17 de maig al 7 de juny
de 2022 (ambdós inclosos) als efectes de consulta i examen dels mateixos durant el
termini de 15 dies hàbils

Atès que van ser dictaminats per la Comissió de comptes de data 14 de juny de 2023 i
es van publicar al BOPT de 14 de juny de 2023 i van ser exposats durant el termini de
15 dies hàbils.

Atès  que  durant  el  termini  d´exposició  pública  no  s´ha  presentat  cap  tipus  de C
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reclamació  ni  al.legació  segons es  desprén  de  llibre-registre  general  d´entrada  de
documents  de  la  Corporació  i  certificat  expedit  per  la  Secretaria  general  de  l’
Ajuntament.

Vist l’informe emès per la intervenció municipal núm 271_2022 obrant a l’expedient.

Per l’Alcaldessa es manifesta que tal i com es va exposar a la comissió informativa no
es reitera les informacions ja que no es va formular cap qüestió al respecte. I  demana
si algun regidor te alguna intervenció.

Intervé  el  Regidor  Sergi  Saladié pel  grup  municipal  de  la  CUP
manifesntant:”Formalisme pel qual l’Ajuntament ha de rendir comptes del pressupost
de l’anualitat anterior, en aquest cas 2022.
És on Intervenció ens diu si els números quadren, i si s’ha fet un bon ús dels diners
públics.
I què ens diu intervenció, doncs que:

1. Tenim 7 comptes  corrents  en 4  entitats  financeres  (4 BBVA,  1  CaixaBank,  1
Santander,  1  Banc  Sabadell),  més  quasi  5  M€  en  un  fons  d’inversió  (banca
Privada Kutxabank). Ja vam aconseguir al primer ple el compromís del nou equip
de govern municipal  per  mirar de canviar  els comptes a banca ètica.  S’ha fet
alguna cosa al respecte?

2. Conclou que el resultat és FAVORABLE, amb observacions:
Cal  elaborar  per  aquest  2023 amb continuïtat  el  2024,  un  Pla  Econòmic  i
Financer per tal de revertir algunes anomalies financeres.
Tot  i  que,  en aplicació de la pròrroga de la suspensió de les regles fiscals
d'estabilitat,  de  deute  públic  i  la  regla  de  despesa  per 2022,  no  resulta
d’aplicació  l’obligatorietat  d’elaborar  un  pla  econòmic  financer,  sí  que
Intervenció insisteix en la “...necessitat de Compliment de les Regles Fiscals,
per tal de garantir el finançament i, per extensió, el bon funcionament ordinari
de la corporació i del seu sector públic.”, i un pla econòmic i financer seria una
bona eina.
El nou equip de govern té intenció d’elaborar aquest pla econòmic i financer?

3. Alerta de l’alta dependència dels ingressos de la CN Vandellòs II (uns 10M€ i el
55% dels ingressos), i recomana un increment progressiu dels impostos i taxes.
Aquí hi podríem afegir també la necessitat de realitzar inversions financerament
sostenibles, per tal que les noves inversions en un futur no siguin uns passius
amb elevats costos de manteniment, sinó actius que generin ingressos i llocs de
treball.Possibles necessitats d'efectiu futures de l'entitat. 

Proposa que fem cas al que ens diu l’informe de l’Interventor.”

Per l’Alcaldesa es dona per finalitzada la intervenció del Regidor Sergi Saladié, una
vegada exhaurit el termini esablert.

Atès el que disposen els articles 116 de la Llei 7/85, de 2 d’ abril, reguladora de les
bases de règim local,  modificada per  la Llei  11/99 i  per la Llei  57/2003, de 16 de
desembre; article 101 del Decret-Legislatiu 2/03, de 28 d´abril, pel qual s’aprova el text
refòs  de  la  Llei  municipal  i  de  règim  local  de  Catalunya;  127  del  Reglament  d
´organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats Locals aprovat per Decret de
28 de novembre de 1986 i 193 del Reial Decret Legislatiu 2/04, de 5 de març, pel que
s´aprova el text refòs de la LLei reguladora de les Hisendes Locals.
 
Vist l´exposat, l’Ajuntament Ple, per unanimitat dels tretze membres que legalment el
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componen, ACORDA:

Primer.- Aprovar el Compte general del pressupost municipal consolidat corresponent
a l´exercici de 2022

Segon.- Aprovar els Comptes generals dels següents patronats: Patronat Municipal de
la Llar  d’Infants,  Patronat  municipal  de l’Escola de Música i  Patronat  municipal  de
mitjans de comunicació, corresponents a l’exercici de 2022

Tercer.- Aprovar  els  Comptes  de  la  Societat  anònima  municipal  IDETSA
corresponents a l´exercici econòmic de 2022, segons el següent desglòs:
Aprovar el Balanç, el Compte de Pèrdues i Guanys, l´Estat de canvis en el Patrimoni
net, Memòria i altre documentació comptable de l´exercici social comprès entre l’1/01 /
2022 i el 31/12/2022
Aprovar el Resultat de l´exercici 2022 i la seva distribució, tal i com figura a l´apartat
núm 3 de la memòria
Aprovar la gestió de l´Òrgan d´administració de la Societat durant l´exercici de 2022.
Depositar al Registre mercantil de Tarragona en el termini màxim d´un mes següent a
la  data  d´aquesta  Junta,  Certificació  d´acords  adoptats  d´aprovació  dels  comptes
anuals i aplicació de resultats, i un exemplar de les mateixes mitjançant Dipòsit digital
incloent el Balanç de situació, el Compte de Pèrdues i Guanys, l´estat de canvis en el
patrimoni  net,  la  Memòria,  el  model  d´autocartera  i  la  Declaració  medioambiental,
generant-se el codi alfanumèric que es consigna al certificat d´empremta digital signat,
que com annexe s´acompanyarà al present, formant part d´aquest.
Quart.- Aprovar els Comptes de la Societat anònima municipal Serveis Llastres SL,
corresponents a l´exercici econòmic de 2022, segons el següent desglòs:
Aprovar el Balanç, el Compte de Pèrdues i Guanys, l´Estat de canvis en el Patrimoni
net, Memòria i altre documentació comptable de l´exercici social comprès entre l’1/01 /
2022 i el 31/12/2022.
Aprovar el Resultat de l´exercici 2022 i la seva distribució, tal i com figura a l´apartat
núm 2 de la  memòria  Aprovar  la  gestió  de  l´Òrgan  d´administració de  la  Societat
durant l´exercici de 2022
Depositar al Registre mercantil de Tarragona en el termini màxim d´un mes següent a
la  data  d’aquesta  Junta,  Certificació  d´acords  adoptats  d´aprovació  dels  comptes
anuals i aplicació de resultats, i un exemplar de les mateixes mitjançant Dipòsit digital
incloent el Balanç de situació, el Compte de Pèrdues i Guanys, l´estat de canvis en el 
patrimoni  net,  la  Memòria,  el  model  d’autocartera  i  la  Declaració  medioambiental,
generant-se el codi alfanumèric que es consigna al certificat d´empremta digital signat,
que com annexe s´acompanyarà al present, formant part d´aquest.
Cinquè.- Remetre la documentació que calgui a la Sindicatura de Comptes i a la resta
d´Administracions competents per raó de la matèria. 

 

Expedient 3340/2023. Estudi i aprovació de la proposta d'acord que presenta el 
GM de la CUP en suport a totes les persones preses polítiques, exiliades i 
represaliades, i pel reconeixement dels drets polítics i el dret a 
l'autodeterminació

Desfavorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 5, En contra: 7, 
Abstencions: 1, Absents: 0

Vista la proposta d' acord que presenta el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de
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la CUP, fent una explicació també de la mateixa:

«Consellera Ponsatí detinguda el dilluns

Dilluns  mateix,  Fiscalia  de l’Estat  insta  Llarena a fer  euroordre de cerca i  captura
contra MHP Carles Puigdemont i el conseller Comín.

Informem que retirem el punt 7 de la moció: Sol·licitar l’adhesió de l’Ajuntament de
Vandellòs i l’Hospitalet  de l’Infant a l’Associació de Municipis per la Independència
(AMI).

La  suspensió  de  l’autonomia per  part  del  Govern espanyol  avalada  per  les  Corts
espanyoles a través  de l’aplicació  de l’article  155 de la Constitució espanyola,  va
suposar el tret de sortida de la causa general contra l’independentisme, amb:

1. El cessament de 259 servidors públics

2. La supressió de 23 organismes dependents de la Generalitat de Catalunya

3. La investigació de 53 persones per part del Tribunal de Comptes

4. La imposició de milers de multes de la llei de seguretat ciutadana (llei mordassa)

5. Quasi un miler de contenciosos-administratius contra ens locals per exercir els seus
drets polítics, i un centenar de diligències contra alcaldes i alcaldesses.

6. Gairebé 3.000 persones víctimes de la violència policial i d’agressions feixistes, tant
l’1 d’Octubre com després, comptabilitzant-se més de 200 casos greus.

7. Més de 1.500 persones investigades en diversos procediments penals (causa Jutjat
13  Barcelona,  Operació  Judes,  Causa  secreta  104/2017,  Mobilitzacions
postsentència, Operació Volhov, Causa secreta Tsunami Democràtic,  Causa contra
l’acció exterior de la Generalitat, Causa contra la sindicatura electoral 1-O, entre altres
procediments oberts contra persones o petits grups de persones,...)

8. 12 condemnats, 9 presos polítics i 7 exiliats per la realització del Referèndum de l’1
d’Octubre.

Tot aquesta repressió política contra l’independentisme està sent duta a terme per tots
els  aparells  de  l’Estat  (cossos  policials,  poder  judicial,  Tribunal  de  comptes,...),  i
utilitzant  tot  tipus d’accions  (obertura de  causes penals,  ciberespionatge,  infiltració
policial,  escoltes i  seguiments,...). No son pràctiques noves,  ja que anteriorment la
repressió  política  per  part  de  l’Estat  ja  s’havia  exercit  tant  contra  el  moviment
independentista  (Operació  Garzon 1992,  persecució  penal  de  les consultes  per  la
independència 2009, consulta del 9M 2014,...), com també de moviments socials en
defensa de l’habitatge, el territori, l’educació, la salut,...

Es evident  que ens trobem en un context  de repressió dirigit  contra un moviment
polític democràtic i transversal, que ens situa en un escenari d’un conflicte polític viu
que enfronta els poders de l’Estat contra els anhels d’un poble per la seva llibertat

.  Per tots aquests  motius presentem la següent  PROPOSTA D’ACORD El  Ple de
l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant acorda:
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1. Manifestar el rebuig a la sentència condemnatòria emesa pel Tribunal Suprem en
relació  al  judici  de  l’1  d’octubre,  i  a  la  causa  general  contra  el  moviment
independentista, constatant que representa una regressió dels drets i les llibertats de
la ciutadania de Catalunya.

2.  Reclamar  la  llibertat  immediata  de  tots  els  presos  i  preses  polítiques  i  exigir
l’amnistia de tots ells i elles, i de tots els exiliats i exiliades, com a reconeixement de
l’absència de cap delicte vinculat a la celebració del referèndum de l’1 d’octubre i a
qualsevol altra acció política celebrada durant els dies previs i posteriors a aquesta
data.

3.  Mostrar  el  compromís  amb el  dret  a  l’autodeterminació,  dret  polític  fonamental
recollit  en  tractats  internacionals  com  la  Carta  de  les  Nacions  Unides  i  el  Pacte
Internacional de Drets Civils i Polítics, signats també per l’Estat espanyol, i reivindicar-
lo com a dret en virtut del qual resoldre el conflicte polític existent, per via democràtica
i pacífica.

4.  Reafirmar-nos  en el  caràcter  pacífic  i  no  violent  del  moviment  independentista
català.  Condemnar tots els intents de criminalització del moviment independentista
que les seves diferents institucions, òrgans, poders i alguns mitjans de comunicació
volen construir.

5.  Comprometre’ns  a  treballar  conjuntament  amb  el  Parlament  de  Catalunya,  el
Govern de la Generalitat de Catalunya i convocar-nos a participar, quan s’escaigui,
com a representants legítims de la ciutadania,  en un nou embat democràtic per a
l’exercici dels nostres drets polítics i el dret d’autodeterminació.

6. Expressar la més ferma voluntat de seguir treballant, dia rere dia, per garantir els
drets i  les llibertats de tota la ciutadania del municipi de Vandellòs i l’Hospitalet de
l’Infant, la defensa del diàleg i dels principis democràtics i la pluralitat política, així com
el respecte a la separació de poders, imprescindible en qualsevol estat de dret.

7. Expressar el suport a les organitzacions civils que promouen l’exercici dels drets
polítics  i  l’autodeterminació,  com  el  Consell  per  la  República,  Òmnium  Cultural  i
l’Assemblea Nacional Catalana (ANC), entre d’altres.

8.  Fer  arribar  aquest  acord  a  la  Presidència  del  Parlament  de  Catalunya,  a  la
Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència del Congrés de Diputats,
a la Presidència del  Govern de l’estat,  a la Presidència del  Parlament Europeu, a
l’Associació Catalana de Municipis, a l’Associació de Municipis per la Independència,
al Consell per la República, a Òmnium Cultural, a l’Assemblea Nacional Catalana, així
com a totes les persones implicades.

9. Donar a conèixer el  contingut d’aquesta moció a la ciutadania del municipi pels
mitjans que es creguin oportuns. "

Intervé la Regidora Silvia Pujol pel grup municipal  del  PP manifestant:  "La meva
resposta és NO, no compartim res d'aquesta moció, excpete el punt 6, el demés és
anar a buscar un altre cop enfrontaments".
 
Intervé  el Regidor Ferran Conejo pel grup municipal de MM-CM manifestant:  "La
moció presentada pel grup municipal de la CUP en referència a la proposta d’acord en
suport  a  totes  les  persones  pres  polítiques,  exiliades  i  represaliades  i  pel
reconeixement  dels  drets  polítics  i  el  dret  a  la  autodeterminació  és  una  moció
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esperada al figurar a la proposta política que ens vau fer arribar, tot i  que aquesta
moció va més enllà del que s’indicava als punts 64 (ja eliminat) i 65. A més en certa
manera també d’entrada considerem que es busca un cert  d’oportunisme i  posar  a
prova al nou govern amb una moció no municipal.  
Des  de  Més  Municipi,  som partidaris  de  seguir  sent  fidels  al  missatge  que  hem
transmès  al  llarg  de  la  campanya  electoral, que  ha  estat  el  mateix durant  les
converses amb els diferents grups polítics envers a mocions alienes al interès global
de  les  persones  del  municipi  o procedents  de partits,  un  discurs  que  en  sou
coneixedors  de  primera  mà  ja  que com  hem  dit així es va  transmetre sense
excepcions. Per tant, mantenim la transversalitat de la nostra manera de fer i d’actuar,
considerant  la  moció  com  un  d’aquells  exemples  aplicables  en  que
cada regidor votarà allò que considera més adient a la seva ideologia o amb el que es
sent més còmode envers aquesta moció. 
Si be és cert, que dels 10 punts que la moció cita dins de la proposta d’acord, hi ha
aspectes  que  no  acabem  de  entendre,  ja  que com  a  representats del  consistori
treballem per garantir els drets i llibertats de tota la ciutadania, optant pel diàleg com
element  fonamental  per  un  bon  govern  així  com una  gestió  i  sostenibilitat  de  la
pluralitat  política, no sé si  esteu identificant una carència en aquests valors i  hi  ha
algun  punt  que  hem  de  pensar  i  considerar  que  no  està  contemplat  per  tota  la
població  del  municipi  i  aixó  també són  aspectes  a  tenir  en  compte amb algunes
mocions de caire polític. 
Així mateix, recalcar que el fet de què voti o no voti aquest govern, fa valer el fet de la
transversalitat  i  la  diversitat  política  de  cadascun  de  nosaltres,  de  persones  i  de
maneres de fer i que en cap cas ens oposem als anhels del poble català i per tant,
amb les votacions es veurà que és Més Municipi i la seva diversitat. "
 
Intervé la Regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC manifestant:”Abans de
res vull donar les gràcies al Sergi Saladié, per a seva feina de presentar aquestes
dues  mocions.  Si  no  recordo  malament  les  mateixes  o  similars  ja  han  estat
presentades en aquest ajuntament i la FIC ja ha expressat a través del vot la seva
opinió al respecte.
També agrair la rectificació de la Moció ver a la adhesio a l’AMI per això hem votar a
favor  d’aquesta  moció  com hem fet  altres vegades,  des  de la FIC creiem que la
manca de drets i llibertats de la ciutadania es una regressió en la societat.”

 
 Pel Regidor Gerard Martin pel grup municipal del PSC es fa la següent explicació de
vot:”Primer  de  tot  volem deixar  clar  que  considerem que,  donat  que  el  contingut
d’aquesta moció trascendeix les competencias i l’ámbit de l’Ajuntament considerem
que es podría perfectamente considerar com un brindis al sol. 
Tot  i  així  exposem a continuació el  nostre  posicionament polític  i  repetirem el  vot
desfavorable, tal i com ho vam fer en el mandat anterior.  
Creiem que no val la pena entrar en un debat estéril sobre la tinença o no del dret a
l’autodeterminació de Catalunya o de l’existencia o no de presos polítics i exiliats, ja
es sap el nostre posicionament i el que pensem d’aquesta questió. 
No val  la  pena  debatre  en  el  Ple  d’un  Ajuntament  questions  como la  concepció,
externa  i  interna  del  dret  d’autodeterminació  reconegut  efectivamente  al  Pacte
Internacional de Drets Civils i Polítics, que en cap cas, i  cal deixa-ho clar, ampara
l’autodeterminació unilateral de cap Estat democràtic. 
El  procés independentista, que va culminar amb l’1-O, fou un conjunt de mesures
endegat per uns activistes polítics que van aconseguir que determinades formacions
polítiques  catalanes  incorporessin  un  relat  emocional  sobre  un  possible  futur
independentista de Catalunya. 
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El resultat d’aquells fets és que van contribuir a tensionar la societat catalana, van
trencar molts vincles de tota mena entre els catalans i catalanes i no van contribuir a
generar simpaties contra una causa política que defugia de forma clara el diàleg, el
pacte i la negociació entre totes les forces polítiques catalanes i, sobretot, entre els
seus ciutadans.
Afortunadament, des de l’arribada al govern de l’Estat del PSOE-Podemos, tot aquest
procés  es  va  anar  atemperant  amb els  indults,  la  taula  de  negociació  i  diferents
acostaments  polítics  -especialment  amb  ERC  i  PdCat,  no  amb  Junts-  que  han
contribuït a que la situació política, econòmica i social de Catalunya visqui un període
menys tensionat i on es recuperi la convivència entre tots els catalans i catalanes.
Aquesta moció –ja es va presentar el 2019 en l’anterior mandat-, es presenta avui per
altres  interessos  d’escala  local  i  són  altres  formacions  les  que  han  de  donar
explicacions convincents del que deien fa uns mesos -on van votar a favor- i el que
diuen avui, almenys davant dels veïns i veïnes del municipi.”

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis interns del 24 de juliol de
2023.
 
El Ple de l'Ajuntament amb el vot desfavorable de set membres (4 del PSC , 2 de dos
membres del grup municipal de MM-CM (F. Javier Ochoa i Iolanda Marquès) i 1 del
PP  que  representen  la  majoria  absoluta  del  nombre  de  tretze  que  legalment  el
componen, amb el vot favorable de cinc membres (2 membres del grup municipal de
MM-CM (Assumpció Castellví i Laura Olmo), 1 de la FIC, 1 d'ERC i 1 de la CUP) i
amb l'abstenció de Ferran Conejo (del grup municipal de MM-CM), ACORDA:
Primer.- Desestimar la proposta d'acord presentada pel  grup municipal  de la CUP
especificada.

 

Expedient 3296/2023. Estudi i aprovació de la sol.licitud del conveni 
interadministratiu a subscriure amb el Departament de Drets Socials per la 
prestació de places públiques per l'any 2023 i la pròrroga del mateix per l'any 
2024.

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/
Assentiment

Per la Regidora de Serveis Socials,  Silvia Pujol  García,  es fa una breu explicació
d'aquest  punt  de  l'ordre  del  dia:  "Es  tracta  de  la  formalització  de  la  petició  de
l'aprovació del conveni per obtenir places públiques, i es necessita un acord plenari. El
conveni  es  redactarà  des  del  departament  de  drets  socials  de  la  Generalitat  de
Catalunya i  des de l'Ajuntament de Vandellòs  i l'Hospitalet de l'Infant, través de la
tècnica de benestar social. I per acabar nosaltres no entrarem a decidir que paguen
cada usuari, perquè no és la nostra competència, el barematge el marca la Generalitat
de Catalunya a les prestacions públiques de la cartera de serveis socials. - Uns dels
punts  del  conveni  serà  que  la  Generalitat  demanarà  el  grau  de  dependència
reconegut (Grau 2 – 3). - i l'antiguitat de convivència a la residència.
 
Intervé  la  Regidora Esmeralda Saladié pel  grup municipal  d'AM manifestant:”Per
Acció Municipal és una excel.lent notícia que el Departament de Drets Socials de la
Generalitat de Catalunya hagi dotat a la residència per a la gent gran de Vandellòs de
5 places públiques; al centre de dia de l’Hospitalet de l’Infant, de 4; i el centre de dia
de Vandellòs, de 2.
Per tant, el nostre vot serà favorable com no podia ser d´una altra manera ja que hem
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d´aprovar  al  ple  la  petició  d’un  conveni  interadministratiu  amb  la  Generalitat  que
estableixi les condicions per a la prestació d´aquestes places.

Les places públiques estan finançades per la Generalitat de Catalunya. Els usuaris i
usuàries  que  les  obtinguin,  sobre  la  base  d’uns  requisits  establerts  per  aquesta
administració, hauran d’abonar un preu públic en funció dels seus ingressos.

Per tant, és una molt bona notícia per a la nostra gent gran que necessita aquests
serveis i no disposa de prou recursos econòmics per pagar una residència privada.

Esperem que sigui l´inici i que en puguem disposar de més places públiques en un
futur proper.

Per finalitzar volíem felicitar al Departament de Benestar de l´Ajuntament per la bona
feina i a la direcció de la Residència i Centres de Dia del municipi”

 
Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP manifestant:«Fins ara
no existien aquestes places públiques, i  ens n’alegrem que tant l’anterior equip de
govern,  qui  va  iniciar  les  gestions,  com l’actual,  que  les  continua,  creguin  en  la
provisió pública de places en equipaments per a la gent gran. 5 residència, 2 centre
de dia Vandellòs, 4 centre de dia Hospitalet.
Això permetrà, segons se’ns va informar a la comissió, determinar des de l’Ajuntament
les condicions i prioritats d’accés, a través de diversos criteris entre ells el de tarifació
segons renda.
Dit això, dues qüestions:
1) Si es tracta d’un equipament públic que vam pagar el municipi,  però que es va
donar a gestió privada, perquè no el municipalitzem tot i així podrem decidir sobre
totes les places?
Proposta:  l’equip  de  govern  podria  encomanar  un  estudi  per  determinar  les
possibilitats de municipalització de la residència i centres de dia? S’hi compromet? I
tenir-ho en compte per a la futura residència de l’Hospitalet.
2) Les treballadores de la residència passaran a tenir un contracte del sector públic
(més avantatjós) o seguiran amb el que tenen del sector privat (menys avantatjós)?
L’Ajuntament intercedirà perquè les treballadores de la residència i el centre de dia,
puguin tenir un millor contracte laboral? Igualment, si tinguéssim una gestió pública
les condicions laborals serien millors.
Cal ser curós amb la publicitació d’acords que encara no s’han fet efectius.
El govern diu que es compromet a estudiar la municipalització de les residències i
centres de dia."
 

Per  la Regidora  Silvia  Pujol pel  grup  municipal  del  PP:  “  Vam  creure  oportún
explicar-ho a la gent gran,  nosaltres no decidem què paga l’usuari,  això bé per  la
Generalitat,  no  se  mai  podrem fer  els  contractes  de  les  treballadores  que  siguin
públics.

L’Alcaldessa manifesta  que  els  tràmits  són  lents  i  s´est’a  tramitat  des  de  la
Generalitat.

Per  la  Regidora  Ma José  Gómez pel  grup  municipal  del  PSC es  fa  la  següent
explicació de vot:
És  una  molt  bona  noticia  pels  usuaris  dels  centres  de  dia  i  de  la  residència  de
Vandellòs d’avui i del futur.
I  també es una bona notícia pels  regidors i  exregidors del  PSC,  especialment les
regidores que han ostentat la responsabilitat de la regidoria de Serveis Socials. C
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El temps ens ha donat la raó.
Aquesta resolució, també vol dir que el model de residències que va implantar el PSC
durant el seu mandat complia amb tots els requisits per a obtenir les places publiques
per part de la Generalitat, com així s’ha demostrat.
Malgrat  les  critiques  rebudes  per  l’oposició  (ERC,  Junts,  FIC),  els  usuaris  de  la
residència i centres de dia podran gaudir d’aquestes places públiques, i de ben segur,
també els usuaris de la nova residència d’Hospitalet quan es posi en funcionament.
Per suposat, ens sumem a la felicitació feta a la tècnica per les gestions tècniques
realitzades,  però  no  ens  podem  oblidar  dels  responsables  polítics  per  les  seves
gestions  polítiques, perquè ni sense les unes, ni sense les altres NO s’aconsegueix
res en política.
Un responsables polítics que jo vull nomenar, començant per la Lupe Capella,o la
seva  predecessora,  la  Cristina  Borràs,  i  per  suposat,  l’Alfons  Garcia,  l’alcalde
socialista, perquè gràcies a la seves gestions polítiques i a la seva perseverança avui
els veïns i veïnes del municipi poden disposar d’un servei a Vandellòs i l’Hospitalet de
l’Infant.»
 

Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de serveis a les persones del 24 de
juliol de 2023.
 

El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels tretze membres (5 de MM-CM, 1 de la FIC,
1 del PP, 4 del PSC, 1 d'ERC i 1 de la CUP) que legalment el componen, ACORDA:
Primer.- Aprovar  la  sol.licitud  per  la  confecció  del  conveni  interadministratiu  a
subscriure entre el Departament de Drets Socials de la Generalitat per la prestació de
places públiques per a l'any 2023 (5 places per la residència de Vandellòs, 4 places
pel Centre de Dia de l'Hospitalet de l'Infant i 2 places pel Centre de dia de Vandellòs) 
i la prórroga del mateix per a l'any2024.
Segon.-  Comunicar aquest acord al Departament de Drets socials de la Generalitat
als efectes oportuns  i al Departament de Serveis Socials de l'Ajuntament.

 

Expedient 3341/2023. Estudi i aprovació de la proposta d'acord que presenta el 
GM de la CUP per la Declaració del nostre municipi antifeixista, en favor de la 
convivència en la diversitat, en contra de la discrimació social i de gènere i pel 
reconeixement dels drets socials.

Desfavorable Tipus de 
votació: Ordinària
A favor: 1, En contra: 5, 
Abstencions: 7, Absents: 0

Pel Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP es procedeix a donar lectura

de la proposta d'acord presentada:

“La present proposta d’acord fa referència a drets bàsics de totes les persones, i busca

un compromís ferm i clar del nostre consistori  per garantir i posar al centre de les

seves  polítiques  aquests  drets  bàsics,  sense  limitacions,  sense  complexos,  sense

excuses i fer front de manera activa a qualsevol discriminació.

Una proposta en la que es requereixen actuacions urgents,  ràpides,  contundents i

valentes, ja que, malauradament tant a Europa com a la resta del món l’extrema dreta i C
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les  polítiques  ultranacionalistes,  xenofobes,  racistes,  autoritàries  i  la  discriminació

social estan experimentant un clar creixement tant en l’àmbit social com polític. Molts

cops  reivindicant  sense  complexos  el  nazisme  i  a  vegades  adoptant  d’aparences

deslligades del passat però sempre traient partit de les pors i els odis presents a les

societats.  Aquesta  tendència  inclou  la  presència,  d’un  partit  d’extrema  dreta  al

parlament espanyol i català amb la conseqüent presència del discurs de l’odi dins de

les institucions.

L'augment d'agressions per part de grupuscles feixistes que hi ha hagut a Catalunya

des del 2017 provinents de sectors neofeixistes i d’extrema dreta han augmentat. Els

seus atacs i agressions són sempre unidireccionals i motivades per una ideologia d'odi

a  la  diferència  política  i  ideològica  o  per  motius  xenòfobs,  racistes,  masclistes  i

homòfobs. Malauradament, l’augment de l’activitat d’aquests grupuscles no ha tingut

en cap cas una resposta clara i contundent per part de l’estructura legal vigent que

hagi impedit o dificultat que continuessin les seves accions.

El  feixisme és  una ideologia  d’acció  -basada en la negació  pràctica  de la  igualtat

humana, dels Drets Humans i de la raó- que imposa les idees a través de la violència i

el terror indiscriminats sempre que li és possible, i en cap cas no es pot considerar

com una opció legítima sotmesa a la llibertat d’opinió.  Com a poble no ens podem

permetre oblidar tampoc el que va representar, representa i pot representar el feixisme

per a les llibertats individuals i col·lectives.

Per altra banda, tots els indicadors socioeconòmics oficials demostren l'augment de la

desigualtat  social,  l’increment  de  la  pobresa,  l'alt  risc  d'exclusió  social,  les  majors

dificultats  d'accés a l'habitatge,  així  com per  poder-lo  mantenir,  i  l'augment  de les

desigualtats en l'accés al sistema sanitari públic i al sistema educatiu. Davant aquesta

realitat l’ajuntament com a institució de govern més propera al ciutadà ha d’actuar.

Al  municipi  i  els  seus  diferents  nuclis  de  població  hi  convivim molts  col·lectius  de

persones amb les seves necessitats, inquietuds i  problemàtiques, des de persones

joves, nouvingudes, amb diversitat funcional, persones en situació de sensellarisme,

en situació d’atur, persones treballadores, autònomes, etc. que molts cops veuen com

els  seus  drets  més  bàsics  estan  en  risc  i  es  veuen  vulnerats,  i  les  desigualtats

s’accentuen.

És  necessari  i  imprescindible  doncs,  que  des  dels  serveis  municipals  s’orienti,

s’assessori  i  s’acompanyi  en  les  diferents  situacions  socials  on  es  puguin  veure

vulnerats els drets de les persones. I atendre a totes les persones del municipi que es

trobin  en una  situació  de  vulnerabilitat,  on es  promoguin  programes d’acolliment  i
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inclusió, habitatges socials i serveis sociosanitaris adaptats a la renta familiar.

Ampliant i consolidant drets polítics, socials i econòmics per a tota la societat garantim

la igualtat de drets. Imprescindible això, per acabar amb les polítiques discriminatòries,

de  persecució,  identificació,  privació  de  llibertat,  deportació,  o  com s’ha  comentat

anteriorment també, amb les reaccions xenòfobes, racistes, masclistes i autoritàries ; i

sempre a favor de la dignificació de la vida de les persones.

Cal també, més que mai, defensar el dret d’escollir, és a dir, el dret a ser subjectes

autònoms i actius de la nostra pròpia sexualitat i del nostre propi concepte de gènere;

el dret a poder viure en una societat en què es practiqui realment el ple reconeixement

de totes les persones, independentment de la seva sexualitat i de la seva opció de

gènere. Construint un municipi feminista i amb perspectiva LGTB, treballant des de

diversos àmbits, com l’abordatge de violències masclistes i LGTBI-fòbiques, la millora

de les condicions laborals d’aquests col·lectius, d’educació, de salut, etc.

Per tal d’actuar, i per fer front a aquesta realitat exposada, aquesta moció proposa una

sèrie  d’acords  pels  quals  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant  es

comprometria amb:

- La diversitat racial, cultural, religiosa o de gènere, promovent, per exemple, activitats

en defensa dels Drets Humans o en els valors democràtics, alhora que garantiria que

no es realitzin o publicitin a la via pública o en equipaments municipals, actes que

incitin a la discriminació de qualsevol tipus.

- Els sectors més vulnerables de la població que veuen com dia a dia els seus drets

més bàsics son amenaçats i retallats, sentint-se a partir d’ara, més acompanyats i al

centre de les polítiques municipals, fent front de forma col·lectiva i autogestionada als

problemes  quotidians  importants  com:  dret  a  l’habitatge  digne,  dret  a  una  relació

laboral justa i el dret a la mobilitat.

- Una plena consciència feminista i en contra de l’exclusió de les persones LGTBI, de

les diverses instàncies socials, educatives, laborals culturals, polítiques i econòmiques,

per tal de construir un municipi que garanteixi la plena participació en tots els àmbits.

Una  moció  que  també  busca  el  compromís  ferm  del  consistori  en  condemnar

públicament qualsevol  tipus de discurs o acte discriminatori  vers  les persones i  la

denúncia pública de qualsevol agressió o ofensa així com el suport a les víctimes.

Demanem per tant, una aposta clara i sincera del Ple de l’Ajuntament de Vandellòs i

l’Hospitalet de l’Infant com a municipi antifeixista, a favor de la diversitat, en contra de
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qualsevol discriminació, i que actuï en conseqüència, garantint que el municipi sigui un

espai lliure de discriminació racial, ètica, cultural, de gènere, política o de qualsevol

tipus

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, com ha estat altres vegades de la nostra història, ha

de  ser,  un municipi  combatiu  i  lliure  contra  tot  tipus  de  racisme,  masclisme i,  en

definitiva, feixisme. Ha de ser un municipi obert, inclusiu, actiu i resolutiu davant les

problemàtiques socials i econòmiques. Un combat vers una llibertat que només pot ser

efectiva des de la unitat  i  consens de totes les forces demòcrates i amb el  suport

militant de totes les veïnes i veïns del nostre municipi.

Per  tots  aquests  motius,  presentem  la  següent  PROPOSTA  D’ACORD El  Ple  de

l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant acorda:

1.  Declarar  formalment  el  municipi  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  municipi  contra  el

feixisme i el racisme, i en favor de la convivència en la diversitat.

2. Promoure actes per la memòria històrica del municipi i  defensar els valors de la

democràcia,  la  justícia  universal,  els  drets humans,  socials  i  laborals,  així  com els

valors de la diversitat cultural, religiosa o de gènere que disposem al nostre municipi.

3.  Denegar  l'ús  d'equipaments  públics  i  la  via  pública,  a  col·lectius  i  formacions

polítiques que incitin a la discriminació racial, ètnica, cultural, de gènere o política. Així

com a entitats que facin enaltiment del franquisme, el nazisme, el racisme.

4. Condemnar formalment tots els actes públics i declaracions que facin apologia del

racisme, de la xenofòbia, dels genocidis o de la discriminació contra els drets humans.

5.  Que  l'Ajuntament  davant  de  qualsevol  agressió  feixista,  racista,  masclista  o

LGBTIfòbica al municipi, faci una denúncia pública i personal de suport a les persones

agredides i faciliti els mitjans a l'abast pel suport i reparació de danys físics i morals

causats a la persona agredida, valorant la possibilitat de personar-se com a acusació

popular en aquests tipus de casos.

6. Realitzar un programa d’inclusió municipal  per a totes les persones nouvingudes

(amb  independència  de  la  nacionalitat)  on  s’atenguin  les  necessitats  formatives,

educatives, de treball, d’habitatge, de salut i de relació i garantir-ne els seus drets.

7. Prioritzar els drets socials i  econòmics incrementant els recursos en l’àmbit  dels

serveis socials.
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8. Fomentar i facilitar una vida autònoma i independent a les persones amb diversitat

funcional  i/o  afectades  per  un  trastorn  de  salut  mental.  Igual  que  qualsevol  altra

persona,  han  de  poder  tenir  control  de  les  seves  vides,  accedir  a  les  mateixes

oportunitats i tenir llibertat d’elecció sobre la seva vida.

9.  Cobrir  les  necessitats  de  les  famílies  més  vulnerables  del  municipi  amb  ajuts

gestionats des de l'ajuntament, amb criteris objectius per a totes les famílies, en lloc

d'atorgar aquest servei a entitats religioses.

10. Disposar d’una plataforma d’habitatges socials gestionats a nivell  municipal  per

disminuir la despoblació del municipi, tot fomentant l’accés a habitatges desocupats i

habilitant-los com a lloguers socials.

11. Articular un teixit associatiu i popular feminista, que generi l’apoderament de les

dones i que ajudi a promoure, facilitar i desplegar les més àmplies aliances feministes

als municipis.

12. Treballar per l’eradicació de la discriminació salarial per raons de gènere, així com

penalitzar  les  empreses  que  discriminin  les  dones,  tot  fomentant  la  igualtat

d’oportunitats dins el mercat laboral.

13. Donar suport al moviment d’alliberament lèsbic, gai, transexual, bisexual, queer i

intersexual,  des  d’una  posició  de  no  ingerència,  respecte  i  col·laboració  amb  les

organitzacions i persones.

14. Impulsar un espai LGTBIQ+ per a l’acompanyament, assessorament i formació a

joves, famílies, entitats i professionals sobre la diversitat afectiva, sexual i de gènere, i

contra la a LGTBIQfòbia.

15.  Traslladar  aquests  acords  a  totes  les  entitats  i  associacions  del  municipi  de

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.

16. Donar a conèixer el contingut d’aquesta moció a la ciutadania del municipi pels

mitjans que es creguin oportuns. 

Intervé el Regidor Gerard Martín pel grup municipal del PSC manfiestant: “Aquesta

és  una  moció  que,  tradicionalment,  el  grup  de  la  CUP  definiria  com  una  moció

estètica.Demanar  que es faci  una política  que respecti  la  diversitat  racial,  cultural,

religiosa o de gènere és una gran obvietat, almenys per nosaltres, que fins i tot ens

permetria  parla  de  la  fal·làcia  del  fas  dilema,  si  es  vota  en  contra  d’una  moció

antifeixista, llavors és que no estàs en contra de l’antifeixisme, i per tant, ets feixista.
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Res més lluny  de la  realitat,  tot  i  que,  cal  recordar,  que  el  nostre  partit  ha  estat

assenyalat per algunes formacions polítiques com a feixista a la plaça de Vandellòs de

Baix o Drs. Gil Vernet des de fa més de 5 anys. 

Tot i això, hi ha punts jurídics sobre els que ens volem manifestar.  
Punt 3: Denegar l'ús d'equipaments públics i la via pública, a col·lectius i formacions
polítiques que incitin a la discriminació racial, ètnica, cultural, de gènere o política. 
El dret de reunió i manifestació és un dret fonamental constitucionalment reconegut a
l’art. 21 de la Constitució Espanyola i desenvolupat per la Llei Orgànica 9/1983, de 15
de  juliol,  que  en  el  seu  art.  5  estableix  como  a  causes  de  suspensió  i  possible
dissolució de les manifestacions quan:

500 Es considerin il·lícites de conformitat amb Lleis penals
501 Quan es produeixin alteracions d’ordre públic
502 Quan es fes ús d’uniformes paramilitars o fossin organitzades per

membres de les Forces Armades o de la Guardia Civil
Ha de ser l’autoritat governativa la que suspengui o modifiqui les condicions en les que
s’exerceix el dret de manifestació, essent l’Ajuntament un mer òrgan notificat. 
Per tant, l’Ajuntament no té capacitat per negar l’ús dels seus espais públics a partir de
consideracions ideològiques, sinó exclusivament per qüestions de capacitat. 
A més, qui decidiria que és incitació a la discriminació racial, ètnica, cultural, política o
de gènere? Aquesta funció l’ha de decidir la justícia, i no pas quedar a la decisió de
l’Alcalde o regidor de torn. 
Punt  6:  Realitzar  un  programa  d’inclusió  municipal  per  a  totes  les  persones
nouvingudes  (amb independència  de  la  nacionalitat)  on  s’atenguin  les  necessitats
formatives, educatives, de treball,  d’habitatge, de salut i  de relació i  garantir-ne els
seus drets
Punt 9: Cobrir les necessitats de les famílies més vulnerables del municipi amb ajuts
gestionats des de l'ajuntament, amb criteris objectius per a totes les famílies, en lloc
d'atorgar aquest servei a entitats religioses. 
Punt 12: Treballar per l’erradicació de la discriminació salarial per raons de gènere,
així com penalitzar les empreses que discriminin les dones, tot fomentant la igualtat
d’oportunitats dins el mercat laboral.
Respecte  aquest  punt  el  nostre  dubte  principal  es  l’expressió  “penalitzar  les
empreses.”
La competència sancionadora de l’Ajuntament es circumscriu a aquelles matèries que
té designades i sobre les que pot regular a través de ordenances. 
Si bé l’art. 27.3 lletra c de la Llei de Bases del Règim Local parla de que es podrà
delegar als municipis “Prestación de los servicios sociales, promoción de la igualdad
de oportunidades y la prevención de la violencia contra la mujer”, parla precisament de
que aquesta competència delegada es circumscriu a la promoció de la igualtat, el que
difícilment  pot  implicar  la  facultat  sancionadora  de  l’ajuntament  cap  a  empreses
privades. 
D’aquesta manera la capacitat sancionadora recau en el Ministeri de Treball, que a
partir  dels  seus  inspectors  i  subinspectors  poden  sancionar  a  les  empreses  quan
incompleixin la normativa laboral aplicable a tot l’Estat. 
Sí és cert que amb la Disposició Final 27ª apartat tercer de la Llei de Pressupostos
Generals per la que es modifica la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del
Sector Públic,  s’estableix que les Administracions Locals no podran contractar amb
empreses de 50 o més treballadors que no disposin d’un pla d’igualtat. 
En aquest cas seria interessant fer-ne seguiment i tenir-ho molt present a l’hora de 
licitar contractes.”
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Intervé  la Regidora Silvia Pujol  pel grup municipal  del PP manifestant:El meu vot

serà no, el meu grup i jo no podem anar en contra de partits que siguin democràtics i

tenen tot el  dret  del  món a posar  una carpa en l'espai  públic,  sempre amb prèvia

autorització de l'Ajuntament, ens agradi més oh menys, i al punt 10 aneu en contra de

caritats i aquestes persones fan una gran labor ajudant als més necessitats.

 Per la Regidora Elidia López pel grup municipal de la FIC es manifesta:Com he dit

en l’altra moció vull donar les gràcies al Sergi Saladié, per a seva feina.

També vull fer una explicació del vot:

Tot  i  estar  d’acord  amb la  globalitat  de la  moció  entenem,  després  d’una  curosa
lectura, que és centra molt en relacionar feixisme i llibertats sexual i de gènere. És cert
que és molt important aquesta relació, ara bé, entenem que n’hi ha d’altres de llibertats
que es poder veure greument compromeses.

El feixisme, i vostè ho esmenta, ataca altres llibertats i drets del poble.

Atès que al nostre entendre és una moció que, si es tirés endavant implicaria molts
recursos materials, econòmics, laborals, etc. i que ens podria portar tota la legislatura
o més a posar-la en funcionament.

És  per  això que la  FIC demanaria  a  tots  els  grups municipals  dedicar  temps per
determinar el posicionament de l’ajuntament en relació a:

El feixisme

La llibertat sexual i de gènere.

La discriminació per qüestió de gènere.

L’habitatge públic per donar resposta a certes necessitats.

I totes quantes qüestions que serveixin per millorar la vida dels nostres veïns i veïnes,
calguin.

Per tot l’esmentat el nostre vot és: Abstenció”.

Intervé el Regidor Ferran Castellví pel grup municipal de MM-CM manifestant: “De la
mateixa manera que la moció que heu presentat anteriorment,  la proposta política que
ens vau fer arribar a més Municipi inclou parcialment aspectes contemplats en l’abast
d’aquesta moció; com és la proposta 50, la proposta 60 i alguna més que té un encaix
parcial encaix, no obstant es una moció àmplia que engloba molts aspectes i convida a
la reflexió en la votació. Dels 16 punts que el grup municipal de la CUP presenta com
a proposta d’acord, hi ha accions polítiques que ja es porten a terme com la defensa
dels drets de  les  persones, el respecte, i per  part  de  la  corporació  s’anteposar la
necessitat  i  la  inquietud  ciutadana així  com  no  menys  important  la  reducció  de
desigualtats. 
Abans de procedir  a  una votació de la moció,  volem recalcar  el  fet  de que hi  ha
propostes  d’acord  que  depenen més  de impulsió per  part d’entitats,  impulsions  on
sempre s’hi troba el suport de l’Ajuntament. Volem comentar el punt 3 on considerem C
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que com a representants del poble no hauríem de denegar cap dret democràtic a la
manifestació  i  comunicació de  col·lectius  o  formacions  polítiques.  Entenem
perfectament a que s’està referint la moció, però també em d’entendre que no podem
negar l’opció a que si un col·lectiu o formació demana un espai o equipament públic se
l’hi  denegui.  Per  suposat  cada acció sempre  ha  de  comptar  amb un  respeccte  en
l’activitat que estiguin realitzant, sense cap tipus d’incitació a la violència etc. Per molt
allunyats que estiguin els ideals d’uns i dels altres, aquest dret considerem que no s’ha
de privar, insisteixo sempre i quan el respect. Així mateix, el punt 9 no ens sembla
adequat en cap cas que descartem un col·lectiu o una entitat que vetlla  per cobrir
necessitats  de  les  famílies  vulnerables, es  pot valorar el  fet  de  disposar criteris
objectius? Sí, sense descartar a ningú? Per suposat. Considerem que ambdos punts
s’haurien de rectificar o bé eliminar. 

Intervé  la  Regidora  Esmeralda  Saladié pel  grup  municipal  d’AM fent  la  següent

explicació de vot:  “Ens abstenim primer perquè hi ha alguna incongruència a nivell

legal i pel punt 9. No estem d’acord en retirar a Càrites la feina que desenvolupen,

coneixem gent de les dues associacions del municipi i fan molt bona feina”.

Pel Regidor  Ferran  Conejo  es  fa  l’explicació  de  vot:  «La  nostra  postura  es  una
abstenció, estem molt d’acord amb l’exposició de motius i creiem que és el camí a
marcar per un món més just, on tothom tingui cabuda i el respecte i els drets de les
persones estiguin per davant de tot.  
L’abstenció ve derivada pels motius anteriorment exposats, hi ha accions que ja es
duen a terme o bé que estan incloses en el dia a dia de la corporació, hi ha propostes
que depenen de l’impuls d’entitats i àrees on per descomptat sempre es troba el suport
de l’ajuntament . I finalment amb la disconformitat del punt 3 així com el redactat del
punt 9 tal i com hem exposat anteriorment i sol·licitaríem de nou la seva rectificació.  "

Vist el dictamen emès per la comissió informativa de serveis a les persones del 24 de
juliol de 2023.
 
El Ple de l'Ajuntament amb el vot desfavorable de cinc membres (4 del PSC i 1 del
PP), amb l'abstenció de set membres (5 de MM-CM; 1 de la FIC i 1 d'AM) i amb el vot
favorable del membre de la CUP, ACORDA:
 
Primer. Desestimar  la  proposta  d'acord presentada  pel  grup  municipal  de  la  CUP
referenciada.
 

 

Expedient 1249/2023. Estudi i aprovació inicial de la modificació de les bases per
la concessió de subvencions a les empreses per la contractació de treballadors 
aturats

Favorable Tipus de votació: Ordinària C
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A favor: 8, En contra: 5, 
Abstencions: 0, Absents: 0

Presentem la revisió de les bases per la concessió de subvencions a les empreses per
la contractació de treballadors aturats. 
Aquesta revisió ve motivada per: 

1. Establir  unes  bases  de  concessió  genèriques  amb  els  procediments
administratius amb l’objecte d’agilitzar els processos per evitar les modificacions
recurrents de les bases les quals impliquen una dilatació en el temps. 

2. El  fet  de  disposar  de  bases  genèriques,  no  es  una  pràctica  nova  per
l’administració,  ja  que  s’han  comparat  bases  d’altres  organismes  pel  mateix
concepte i també són de caràcter general i cada convocatòria estableix el període,
l’import  i  partida  pressupostaria. L’ajuntament  de  Barcelona,  de  Girona,
la pròpia Generalitat disposen d’aquesta estructura de bases. 

3. Amb aquesta modificació, es dona solució a la dificultat per part de les empreses
en  la  definició  de  l’organigrama funcional  de  la  mateixa,  que  es  tradueix  en
dificultats a l’hora de fiscalitzar i justificar la petició de la subvenció. 

4. Temps requerit per qualsevol canvi. 
La principal modificació resideix a l’article 4 on s'indicava la destinació i quantia de les
subvencions,  així  com  l'article  1  on  s'elimina  del  text  l'organigrama  funcional  de
l'empresa. D'aquesta manera és més senzilla la seva justificació.
 

Intervé la  Regidora  Ma  José  Gómez pel  grup  municipal  del  PSC
manifestant:Aquestes bases van ser modificades pel nostre grup quan es va implantar
la reforma laboral per tal d’adaptar-les a aquesta nova Llei.
La convocatòria del 2022 va tenir molt bona acollida i un molt bon resultat, perquè
molts  empresaris  i  autònoms  es  van  poder  beneficiar  d’aquest  important  ajut
econòmic,  que tenia com a finalitat  principal  fomentar  la contractació indefinida de
treballadors del municipi.
No obstant, avui ens proposeu una modificació que justifiqueu dient que facilitaria la
justificació del empresaris que contracten personal en modalitat fix discontinu. 
Aquesta modalitat és molt freqüent en empreses del sector turístic per fer front a la
temporalitat  estiuenca.  Certament,  es produeix una dificultat  quan l’empresari fa la
crida a cobrir el lloc de treball i aquest pel motiu que sigui no acudeix.
Fins aquí podem estar d’acord.
El que no podem admetre és que l’article de les bases que més rellevància té, perquè
és a on es determinen els criteris i les quanties pels beneficiaris, passin a regular-se
per la junta de govern, amb el pretext que s’agilitza la tramitació de l’Ajuntament.
Això significa que les formacions polítiques de l’oposició no podran participar ni aportar
en aquesta definició com fins ara, i que tota la potestat recaurà sobre l’autoritat de
l’equip de govern.
Així  mateix,  les  associacions  empresarials  i  les  empreses municipals  tenen dret  a
conèixer amb suficient antelació aquestes bases per poder planificar degudament la
seva futura contractació laboral.
Tot  plegat,  s’hagués pogut  solventar,  simplement  planificant  les  modificacions dels
criteris i quanties, en les sessions plenàries de començament de l’any.
 
Intervé el Regidor Sergi Saladié pel grup municipal de la CUP manifestant: "El que
pretén  l’equip  de  Govern  municipal  és  treure  de  les  bases  les  característiques  i
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quanties de les subvencions. És fer opac una cosa que ara era pública i que totes les
regidores ho podíem debatre.
HO HEU PARLAT AMB EL TEIXIT PRODUCTIU? Potser estaria be haver-ho portat
abans a una Taula d’Empresaris i debatre-ho allí. O que fos una petició que us hagi fet
l’Associació d’Empresaris. El 1r Tinent d’Alcalde va dir que no era una petició genèrica
sinó d’uns empresaris concrets.
Per què, si hi existís algun problema amb aquestes bases, no es soluciona modificant-
les?"
Manca de transparència i d’objectivitat.

El Regidor Ferran Conejo pren la paraula manifestant:
«L’anterior convocatòria, tenint en compte les bases com estaven definides; 

• 5 subvencions a empreses amb la contractació de fixes discontinus. 
• 2 subvencions a empreses amb la contractació indefinida. 
• De la convocatòria anterior, a data d’avui, hi ha 4 empreses que encara no han pogut

justificar els contracte fix discontinu ja que la persona es hi causa baixa i per justificar
el contracte tenen que presentar-ne un de nou. 
Insistim que amb aquesta modificació de les bases, pretenem agilitat en els tràmits i
senzillesa»
 
Vist el dictamen emès per la Comissió informativa de promoció econòmica del 24 de
juliol de 2023.

Atès el  que disposa la Llei  38/2003, de 17 de novembre, general  de subvencions,
Reial  Decret  887/2006,  de  21  de  juliol,  pel  qual  s´aprova  el  Reglament  que
desenvolupa l'esmentada Llei i el Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s´aprova el
Reglament d´obres, activitats i serveis dels Ens locals (articles 118 i següents) així
com l´ordenança general municipal de subvencions.
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El Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de vuit membres (5 de MM-CM, 1 de la
FIC, 1 del PP i 1 d'AM) que representen la majoria absoluta del nombre de tretze que
legalment el componen i amb el vot en contra de cinc membres (4 del PSC i 1 de la
CUP),  ACORDA:
 
Primer.- Aprovar  inicialment  la  modificació  de  les  bases  per  la  concessió  de
subvencions a les empreses per la contractació de treballadors aturats que s'adjunta
com annex 2.
 
 
Segon.- Sotmetre a informació pública pel termini de 20 dies hàbils comptats a partir
de  l’endemà  de  la  seva  publicació  oficial  al  Butlletí  oficial  de  la  província  de
Tarragona , al Diari oficial de la Generalitat de Catalunya i al Tauler d´anuncis de la
Corporació  Exhaurit  el  termini  sense  haver-se  presentat  cap  tipus  d’al.legació  i/o
reclamació l'acord esdevindrà definitiu sense necessitat d´ulterior acord, procedint-se a
la publicació de les bases modificades aprovades definitivament.
 
Tercer.-Contra la publicació de l'aprovació definitiva d´aquestes bases modificades es
podrà  interposar  recurs  contenciosadministratiu  davant  de  la  Sala
contenciosadminstrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el termini
de dos mesos comptats des de l´endemà de la publicació de l’aprovació definitiva,
d'acord  amb  l´article  112  de  la  Llei  39/2015,  d´1  d´octubre,  de  procediment
administratiu comú de les administracions públiques i els articles 10.1 b), 25.1 i 46.1
de la Llei reguladora de la jurisdicció contenciosadminsitrativa del 13 de juliol de 1998.
 
Quart.- Notificar aquest acord al Departament de promoció econòmica de l'Ajuntament
de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant

 

B) Activitat de control

Expedient 1255/2023. Donar compte de la modificació de crèdit 2/2023

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 1658/2023. Donar compte de la modificació de crèdit 3/2023

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 2284/2023. Donar compte de l'expedient del preu públic "Estiu jove 
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2023"

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 3099/2023. Donar compte de l'expedient dels preus públics de Tok'l 2 
2n semestre de 2023

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 1957/2023. Donar compte de l'expedient de l'informe d'intervenció 
envers la morositat de l'Ajuntament i dels Patronats del 1er trimestre de 2023

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/
Assentiment

Es resta assabentat de l’expedient referenciat

Expedient 1958/2023. Donar compte de l'expedient de l'informació d'execució 
trimestral del 1er trimestre de 2023 de l'Ajuntament i dels Patronats

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentime
nt

Es resta assabentat de l’expedient referenciat

Expedient 1830/2023. Donar compte de l'expedient de l'auditoria de sistemes 
anual per a la verificació dels registres comptables de factures (Any 2022)

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentime
nt

Es resta assabentat d’aquest expedient

 

Expedient 2306/2023. Donar compte de l'expedient de la modificació de crèdit 
2/2023 del Patronat municipal de mitjans de comunicació

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentimen
t

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 721/2022. Donar compte dels informes d'Intervenció vers les 
auditories de comptes dels Patronats municipals de l'exercici de 2021
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Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentime
nt

Es resta assabentat d’aquest expedient

Expedient 628/2023. Donar compte de l'informe d'intervenció anual (control 
permanent) vers les resolucions contràries a objeccions d'intervenció i 
anomalies d'ingressos-anualitat 2022

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentim
ent

Es resta assabentat de l’informe esmentat

 

Expedient  2995/2023.  Donar  compte  de  l'informe  núm 156  del  Cap de  RRHH
d’aclariment  sobre  les  objeccions  formulades  pel  grup  del  PSC  respecte  a
l’EXPEDIENT 2995/2023. APROVACIÓ DE LES INDEMNITZACIONS I DEL RÈGIM
RETRIBUTIU  A  PERCEBRE  PELS  MEMBRES DE  LA  CORPORACIÓ  I  GRUPS
POLÍTICS MUNICIPALS.

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assenti
ment

Es resta assabentat d’aquest informe incorporat a l’expedient

 

Expedient 3327/2023. Donar compte dels decrets de l'Alcaldia des del 21 de març
al 17 de juliol de 2023 (ambdós inclosos)

Favorable Tipus de 
votació: Unanimitat/Assentiment

Es resta asabentat dels decrets de l’Alcaldia des del 21 de març al 17 de juliol de 2023

(ambdós inclosos)

C) PRECS I PREGUNTES

 

Per la Regidora Sophie Huesca pel grup municipal del PSC es formulen les següents
preguntes:

1. Quines mesures extraordinàries i/o urgents s’han adoptat per l’Equip de Govern per 
donar compliment a la Llei 9/2023 per afrontar la situació de sequera excepcional a 
Catalunya ?
2. Quin és el balanç del servei de recollida selectiva porta a porta realitzat durant el 
que portem d’estiu ?

Al que contesta la Regidora Laura Olmo de l’equip de govern:

1. S'ha aturat els regs automàtics de tot el municipi, només es rega manualment 
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quan es veu que cal. Si no, no es rega
S'està arreglant fuites
S'ha baixat la pressió d'aigua a tot el municipi
S'ha parat les fonts d'aigua i s'està canviant les vàlvules per que no es puguin obrir.
S'ha canviat les dutxes per rentapeus

2. El balanç és bo. Les recollides continuen correctament en els mateixos nivells 
que a principis de l'any

Pel Regidor  Sergi  Saladié pel  grup  municipal  de  la  CUP  es  fan  les  següents
preguntes:

1.El  4/12/2019  es  va  aprovar  definitivament  el  Plànol  de  franges  de  prevenció
d’incendis  de  25  metres  al  voltant  de  nuclis  urbans,  urbanitzacions  i  edificacions.
Segons la normativa vigent (Art 3 i Art 4 Llei 5/2003 de mesures de prevenció dels
incendis  forestals  en  urbanitzacions  i  nuclis  urbans),  el  subjecte  obligat  per  a  la
realització de les franges als nuclis urbans i  a les urbanitzacions recepcionades és
l’Ajuntament.  A dia d’avui  la immensa majoria  de les franges als nuclis  urbans no
estan realitzades. Diversos veïns i  veïnes de Vandellòs, Masboquera, Masriudoms,
Vanessa  Park  i  l’Hospitalet  ens  han  manifestat  la  seva  preocupació  per  la  no
realització d’aquestes franges, pel risc que representa en cas d’incendi forestal.
El  Govern municipal  té  intenció,  i  quan,  de realitzar  la  totalitat  de les  franges  de
prevenció d’incendis als nuclis urbans?

Per  l’Alcaldessa  contesta  que fa  un  mes  que  estem al  govern  municipal  i  estem
establint les actuacions per prioritats per urgències i per importància amb això que
estàs  exposant.  I  amb  el  treball  que  estem realitzant  amb  tots  els  professionals,
tècnics implicats,  que no és improvisat, i  així ho anirem resolen.

2.Ens consta que l’ADF està elaborant un Pla de vigilància i prevenció d’incendis que
inclou franges perimetrals de 500 metres a tots els nuclis de població. 
L’Ajuntament recolzarà aquest pla de prevenció de l’ADF i es compromet a realitzar
les actuacions urgents que es contemplin?

Per l’Alcaldessa es contesta que donem la mateixa resposta que abans

3.Diversos veïns i veïnes de Vandellòs, Masboquera, Masriudoms, i Vanessa Park ens
han  fet  arribar  la  seva  preocupació  per  la  gestió  de  les  aigües  residuals,  amb
abocaments  d’aigües  grises  o  bé  directament  sense  tractar  o  bé  insuficientment
tractades. 

Per l’Alcaldessa es contesta que donen la mateixa resposta que a la primera pregunta.

4.Quines son les mesures que està emprenent el nou equip de govern per fer front a
l’emergència de sequera que viu el municipi?

Aquesta pregunta ha estat contestada abans per la Regidora Laura Olmo.

5.Diversos veïns i veïnes de Vandellòs, Masboquera, i Masriudoms, ens han fet arribar
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la  seva preocupació  per  l’excessiva velocitat  a  la  que  circulen els  vehicles  per  la
carretera C-44 al seu pas pels nuclis urbans, i la inseguretat que crea tant en vianants
com a vehicles. Nosaltres al programa electoral portem que caldria pacificar el trànsit
a partir de la integració urbanística de la carretera.

Per l’Alcaldessa es contesta que estem estudiant la viabilitat, les alternatives i aquesta
necessitat.

6.Diversos veïns i veïnes de l’Hospitalet ens fan arribar la seva preocupació per la
inseguretat que es genera a l’entrada soterrada al nucli urbà des de la carretera C-44.
Nosaltres al programa electoral portem que aquesta entrada s’ha de refer totalment,
reomplint-la i recuperant el nivell topogràfic original,  alhora que crear un gran parc
urbà.
El nou equip de Govern com pensa resoldre aquesta problemàtica? Endreçant aquest
accés principal, o ficant nous pedaços?

Per l’Alcaldessa es contesta que s’estan buscant alternatives.

7.Diversos usuaris  i  usuàries de la parada d’autobusos de l’Hospitalet  ens han fet
arribar la seva queixa per la insuficient qualitat de les instal·lacions situades a la plaça
Berenguer d’Entença,  calor  a l’estiu,  vent a l’hivern...  Nosaltres al  programa polític
portem que caldria  fer  una nova estació  d’autobusos i  taxis  a la  zona  de l’antiga
estació del ferrocarril.
Què pensa fer el govern municipal per solucionar aquest dèficit?

Per l’Alcaldessa es contesta que s’està buscant la seva viabilitat.

8.Diversos veïns i veïnes del municipi ens han fet arribar la seva petició per tal que
s’incrementin les ajudes a l’autoconsum amb fotovoltaica,  apujant  els imports  i  els
percentatges  continguts  a  les  bases  reguladores  de  subvencions  d'eficiència
energètica i autoconsum. Fins ara l’Ajuntament ha destinat 40.000€ anuals a aquestes
ajudes (0,2% del pressupost municipal anual). Nosaltres al programa electoral portem
destinar-hi 1M€ anual a aquestes ajudes, amb les quals segons els nostres càlculs es
podria assolir el 50% d’estalvi en les factures d’electricitat de totes les llars. 
L’equip de Govern té previst incrementar les ajudes econòmiques a l’autoconsum?

Per l’Alcaldessa es contesta que es dona molta importància a aquesta pregunta i ho
estem estudiant.

9.Ens consta que diversos veïns i veïnes del municipi estan interessades en impulsar
comunitats  energètiques  i  que  han  sol·licitat  a  l’Ajuntament  la  cessió  d’espais
municipals, com ara part de la teulada del pavelló de Vandellòs.
L’equip  de  govern  municipal  col·laborarà  amb  les  iniciatives  de  comunitats
energètiques i els cedirà espais municipals?

Per l’Alcaldessa es contesta que estem estudiant la seva viabilitat.

10.El passat 10 maig IDETSA va aprovar donar a grans empreses de fora del municipi
tot  el  subministrament  i  instal·lació  d'equips  per  a  la  generació  d'energia  solar
fotovoltaica en equipaments municipals. Això ho va fer adherint-se a un Acord Marc de
l’ACM, i significa excloure les empreses instal·ladores del municipi. L’actual equip de
govern pensa revertir aquesta mesura?
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Per l’Alcaldessa es contesta que es valorarà aquesta alternativa.

11.Diversos  veïns  i  veïnes  del  municipi  ens  han  mostrat  la  seva  satisfacció  pels
Serveis d’Assessorament Veïnal en Estalvi Energètic i Autoconsum, i Agrari, Forestal i
Cadastral,  que durant aquest  darrers tres anys i  mig hem ofert  la  CUP i  que s’ha
sufragat amb els recursos econòmics que percep aquesta regidora. Tot i que ho vam
demanar  a  través  de mocions,  l’anterior  equip  de Govern va  desatendre aquesta
proposta.  Aquests  son  uns  serveis  que  altres  municipis  del  nostre  entorn  tenen
implantats als seus municipis.
L’actual equip de govern té previst instaurar els Serveis d’Assessorament Veïnal?

L’Alcaldessa contesta que s’està valorant la possibilitat de que es faci.

12.Des de l’Associació Masia de Castelló s’està elaborant un Pla Especial Urbanístic
per  ordenar  i  millorar  el  nucli.  L’Ajuntament  es  compromet  a  col·laborar
econòmicament i donar suport tècnic i institucional a aquest Pla Especial Urbanístic?

Per  l’Alcaldessa  es  contesta  que es un pla  que  vostè  hi  treballava  fa  poc  i  amb
l’Associació hem quedat de reunir-nos en breu.

Al que contesta el Regidor Sergi Saladié que actualment ha renunciat a aquest treball.

Intervé la Regidora Elidia López fent una aclaració:»A l'any 81 es va aprovar el pla
general i els nuclis de Castelló i fatxes i alguns nuclis mes es van posa al pla general
de ordenació urbana, però això implicava l'imposta de IBI. els propietaris van demanar
que es tregués el pla urbanístic.”

13.Diversos usuaris del medi agrícola i natural del nostre municipi ens han fet arribar
la seva preocupació per  la proliferació  d’abocaments il·legals  de runa en diversos
indrets del municipi. Fins i tot l’anterior equip de govern ens ha deixat dos munts de
runa al mig del barranc aquí a Vandellòs, o n’ha escampat pels camins (Barrancada).
L’equip  de  govern  té  previst  de  netejar  aquests  abocaments  i  retirar  la  runa
escampada per camins? Té previst d’impulsar alguna mesura per evitar l’aparició de
nous abocaments?

Per  l’Alcaldessa  contesta  que es  faran  actuacions  i  que  també es  tracta  de gent
incívica.

14.Diversos veïns de Vandellòs ens han fet arribar la seva queixa per la denominació
turística Vall de Llors. L’actual equip de govern té previst de revertir aquesta anomalia
i substituir-la pels topònims propis?

Per l’Alcaldessa es contesta que això és objecte de debat i de parlar-ho amb la gent.

Com és que al perfil d’Instagram de Turisme només hi apareix el nom de l’Hospitalet?
Teniu previst de rectificar-ho i posar el nom complert?

Al que contesta la Regidora Elidia López que ho solventarem, però que es doni temps
a l’equip de govern per fer les coses.

15.Segons dades de l’Idescat (2021), al municipi hi han reconegudes 398 persones
amb algun tipus de discapacitat (el  6% de la població).  El  nou equip de govern té
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prevista  la  creació  d’un  centre  especial  de  treball  per  fomentar  la  inserció  laboral
d’aquestes persones?

Per l’Alcaldessa es contesta que ho estem estudiant.

16.Diversos veïns i veïnes del municipi ens han mostrat la seva preocupació per l’estat
i la manca d’ús que té l’edifici de la Clínica Rural de Vandellòs. Especialment, gent
jove ens ha fet arribar la seva demanda per a construir-hi habitatge.
Quin ús específic pensa donar l’equip  de Govern a l’edifici  de la Clínica Rural  de
Vandellòs?

Per l’Alcaldessa  es contesta  que estem amb això,  i  s´ha de mirar  els  usos i  les
prioritats. 

17.El tema de l’habitatge és un tema que preocupa als veïns i veïnes del municipi,
especialment  a  la  gent  jove.  Segons  el  Cens  d’Habitatges  de  2021  publicat
recentment,  al  nostre  municipi  hi  ha  quasi  un  20%  d’habitatges  buits,  el  que
representa 1.120 habitatges (total 5.913 habitatges).
L’actual equip de govern té previst crear una borsa d’habitatge públic (recuperat de
fons voltor/entitats financeres), i/o impulsar ajudes a la rehabilitació d’habitatges per
posar en lloguer a preus assequibles?

Per l’ Alcaldessa es contesta que tenim aquestes dades i estem iniciant els tràmits que
són llargs.

18.Diversos veïns i  veïnes de Vandellòs ens han fet arribar la seva queixa perquè
aquestes setmanes, com que la Dra. Cora està de vacances, no hi ha servei metge a
Vandellòs. El nou equip de govern pensa resoldre aquesta problemàtica?

Per l’Alcaldessa es contesta que estem mirar d’agilitzar-ho amb el CAP i no depen de
nosaltres aquesta agilització.

19.Actualment els desfibril·ladors instal·lats a Vandellòs estan tots en llocs que no
sempre estan oberts al públic. L’actual equip de govern té previst d’instal·lar-ne algun
o alguns a l’exterior?

Per l’Alcaldessa es contesta que s’ estan buscant alternatives.

20.Quines son el conjunt de mesures que té previst d’implementar el Govern Municipal
quan es produeix un episodi  de calor  al  nostre municipi?  S’ha plantejat el  Govern
municipal  permetre l’accés gratuït  a les piscines descobertes municipals durant els
episodis de calor? 

Per l’Alcaldessa es contesta  que s’estan estudiant alternatives.

21.Diversos usuaris i usuàries de la platja de l’Almadrava ens han fet arribar la seva
preocupació per l’estat de la platja de l’Almadrava. El nou equip de govern quines
mesures pensa adoptar? Us heu plantejat un sistema de recuperació natural de la
platja? O optareu per regeneració artificial, costosa, amb impactes al medi marí, i que
no serveixen per massa res?

Per la Regidora Elidia  López es contesta:»En aquests moments està en perfectes
condicions amb els elements necessaris per un bon funcionament con respecte a les
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pedres dins de l’aigua es recomanable no tocar-les per ser una barrera natural per
mantenir la sorra. 

22.Diversos veïns i veïnes del municipi ens han mostrat la seva preocupació pel poc
ús que té l’edifici de Ca la Torre de Vandellòs. Nosaltres al programa electoral portem
que cal una gestió oberta per part d’entitats. 
Quin ús específic pensa donar l’equip de Govern a l’edifici  de Ca la Torre? S’han
plantejat d’habilitar-ne una part com a espai de treball compartit (coworking)?

Per l’Alcaldessa que evidentment ens ho hem plantejat.

23.Ens han fet arribar la queixa que les condicions de les aules dels cicles formatius
(atenció a la dependència i educació infantil) a Àster, no son les adequades. L’actual
equip de govern té intenció de solucionar aquesta problemàtica?

Per la es contesta la Regidora d’Ensenyament, Yolanda Marqués Calín: «Pel que  fa a
les aules destinades als cicles formatius que s’imparteixen al INS BdE, aquest any
comptaran amb els mòduls que Ensenyament esta instal·lant al pati del mateix INS.
Aquesta instal·lació, Ensenyament la creu convenient i la veu com el pas previ a una
ampliació del centre (ara mateix és necessari)" 
 
24.Lamentablement, l’assassinat de dones per part de les seves parelles o exparelles
no s’atura. El  nou equip de govern municipal  té prevista l’elaboració d’un pla local
d’actuació  per  fer  front  a  la  violència  de  gènere i  organitzar  tallers  d’autodefensa
contra la violència masclista?

Al que contesta la Regidora de Joventut i igualtat, Yolanda Marqués Calín: «Des de
l’àrea de joventut i igualtat, ja s’imparteixen durant l’any diversos tallers (no sols en el
casal de joves, sinó també a les escoles municipals i al institut), per tractar amb els
joves aquets temes que és presenten en aquesta pregunta. Des de l’àrea de joventut i
igualtat ja hi ha una partida pressupostària destinada a activitats d’aquesta indole, i
l’equip de govern creiem molt oportú que és continuïn desenvolupant pel bé de la
societat. “

25.El  pavelló  de  Vandellòs  no  compta  amb  una  accessibilitat  adequada  per  a
persones  amb mobilitat  reduïda,  ni  a  les  grades,  ni  als  vestuaris,  ni  a  l’escenari.
L’actual equip de govern té previst donar solució a aquesta problemàtica?

Al que contesta l’Alcaldessa que és una qüestió de vital importància i ho faran quan
puguin.

26.Ara  que  s’ha  implementat  la  recollida  Porta  a  Porta,  retirareu  els  contenidors
soterrats actualment sellats i en desús?

Al que contesta l’Alcaldessa que estem parlant amb el Consell Comarcal.

27.Diversos  veïns  i  veïnes  de  Vandellòs  ens  han  fet  arribar  la  seva  queixa  per
l’estacionament permanent de vehicles i  altres andròmines a l’aparcament situat  al
Carrer de Mas Valentí de Vandellòs (solar de l’antiga granja del Sirisi).

Al que contesta l’Alcaldessa que s’està revisant si ens ha entrat alguna instància per
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poder actuar.

27.Diversos veïns i veïnes de Vandellòs ens han fet arribar la seva queixa per bancs i
faroles trencades a la plaça Catalunya. El govern municipal pensa arreglar aquests
desperfectes?

Al que contesta l’Alcaldessa que apuntem aquest prec.

28.A principis de temporada de la piscina de Vandellòs, diversos veïns i veïnes es van
queixar de l’estat de les instal·lacions de la piscina de Vandellòs. El  nou equip de
govern ja ha solucionat aquests problemes?

Al que contesta l’Alcaldessa que tot està solucionat i que s´ha fet tot molt bé.

Preocupació per la presència d’una càmera o detector de moviments a la piscina de
Vandellòs? Podeu aclarir-ho?

Per  l’Alcaldessa  es  contesta  que no  té  constància  de  l’existència  de  cap càmera
instal·lada a la piscina de Vandellòs, i que ho mirarà.

29.Estat  platja i  espais natural platja del  Torn:  risc ensorrament camí per  descalç,
desaigüe sender erosiona la platja

Per  la  Regidora Elidia  López  es  contesta  que s’està treballant  amb això i  el  que
comentes pertany a Costes fer-ho i estem esperant la tanca de GR.

30.El nou equip de govern té previst, per aquesta temporada o per la següent, establir
zones de bany accessible a les platges?

Al que contesta la Regidora Elidia López informant: «Tenim una cadira amfibia a la
punta  del  riu,  on  els  socorristes  fan  bany  adaptat,  amb  les  seves  corresponets
paseres, tenim dues a la platja de l'arenal on els socorristes fan el bany adaptat una al
torn i un altre a l’Almadrava.” 

31.Molts  veïns  i  veïnes  de  Vandellòs  ens  han  fet  arribar  la  seva  alegria  per
l’arranjament del toldo de la Plaça de baix de Vandellòs, i ens traslladen, com ho fem
naltros, la seva felicitació. Tanmateix, els veïns i veïnes ens traslladen que encara hi
ha elements per arreglar, com ara la reposició d’un arbre, la molèstia que generen els
dos pilons del  mig de la plaça,  o la mala olor per defecacions i  orins de gat  a la
jardinera de la paret.
L’equip de Govern pensa arreglar tots aquests problemes?

Al que contesta l’Alcaldessa que continuen les actuacions a la Plaça i per la Festa
Major hi haurà més coses.

32.Diversos veïns i veïnes del municipi ens han fet arribar la seva preocupació per
l’existència de molts clots i esvorancs en diversos camins asfaltats/encimentats del
municipi. El govern municipal pensa arreglar en breu aquesta problemàtica?

Al que contesta l’Alcaldessa que s’està treballant amb això.
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33.Diversos veïns i veïnes de Vandellòs ens han fet arribar la seva queixa perquè en
alguns sectors del poble els pregons no se senten bé. L’actual equip de govern pensa
solucionar aquesta problemàtica.

Al que contesta l’Alcaldessa que s’està arreglant.

34.Els veïns i veïnes de Vanessa Park no disposen de cap local  públic municipal.
L’actual  equip de govern té prevista la construcció d’un equipament municipal  que
pugui actuar a mode de casal polivalent a Vanessa Park?

Al que contesta l’Alcaldessa que vam reunir-nos amb els veïns de Vanessa Park i ens
van fer arribar les seves demandes i ja vam donar resposta a les mateixes.

35.Diversos veïns i veïnes del municipi ens han fet arribar la seva petició perquè el
consistori  municipal  realitzi  plens rotatoris entre els diversos nuclis  de població.  El
Govern municipal  es compromet  a  realitzar plens municipals  amb caràcter  rotatori
entre tots els nuclis de població, almenys en aquells en que es disposa d’instal·lacions
adequades?

Al que contesta l’Alcaldessa que els plens que al ROM està molt especificat on es fan
els plens.

36.Quin cost ha tindrà per a l’Ajuntament, entre aportacions directes i hores brigades
(serveis i  neteja),  l’esdeveniment de Los40SummerLive (3/8/2023)? Quants artistes
dels Països Catalans hi haurà?

Al que contesta que la Regidora de Festes, Yolanda Marqués Calín: « que és un acte
que es porta fent des del 2018, que el cost l’assumeix 15.000€ l’àrea de Turisme, i
6.9000€ aportat per l’àrea de Festes, a més de tots els costos de l’organització.»

37.Tal  com  recomana  l’Interventor  en  diversos  informes  davant  les  nombroses
licitacions a tramitar per part de l’Ajuntament, l’actual equip de Govern té prevista la
creació d'un Departament de Contractació?

Al que contesta l’Alcaldessa que s’està valorant des de Recursos Humans.

38.Segons  diverses  informacions,  durant  aquest  mes  de  juliol  l’Ajuntament  hauria
d’haver  ingressat  l’anualitat  del  Fons  de  Transició  Nuclear.  Ja  s’ha  rebut  l’ingrés?
Quina quantitat  s’ha ingressat  o es preveu ingressar? A què es destinarà aquesta
primera anualitat?

Al  que  contesta  l’Alcaldessa  que  l’ingrés  es  farà  al  setembre.  Les  bases  s’estan
redactant, avui s´ha tingut una reunió.

Coneixeu la proposició de Llei que el Grup Parlamentari de la CUP té registrada al
Parlament,  i  que,  si  s’aprovés significaria que el  municipi  ingressaria més de 5M€
anuals?  Què  els  sembla  la  proposta?  L’equip  de  govern  farà  arribar  als  grups
parlamentaris que donin suport a la proposició de llei de la CUP?

Al que contesta l’Alcaldessa que ens han dit la primera recepció i encara no es  pot fer
pública la quantitat

I diu que tots anirem junts amb això que manifesta sobre la proposta de la CUP.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 5

4M
D

5H
M

PY
JY

JK
G

N
P3

57
XE

4R
6J

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

an
de

llo
s-

ho
sp

ita
le

t.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

3 
de

 5
3 



Per la Regidora Ma José Gómez pel grup municipal del PSC es fa el següent Prec:
Us pregem que deixeu de faltar a la veritat quan dieu pública i privadament que els
regidors del PSC no hem volgut fer el traspàs de carteres als nous regidors.
El portaveu, Ferran Conejo, recordarà que el dia 17 de juny, en aquest mateix edifici, a
la primera planta a peu de l’escala, jo, que sóc la portaveu del PSC, i per tant parlo en
nom del grup, em vaig oferir a fer l’esmentat traspàs. I ell recordarà que va contestar
que encara no, perquè no sabien com es distribuiria el cartipàs municipal.
Per tant, a partir d’aquell moment, només calia que ens convoquéssiu en dia, hora i
lloc.
Aprofito per manifestar el enorme malestar que ha generat aquesta situació als meus
companys:  a la Lupe Capella,  Diego Garcia,  Frederic  Escoda,  Núria Ortiz,  l’Alfons
Garcia, i a mi mateixa.
Així que us demanem per favor que deixeu de faltar a la veritat, perquè no només no
aconseguireu desacreditar-nos, sinó que probablement provocareu l’efecte contrari.

I  després es produeixen altres intervencions  tant  de l’Alcaldessa com del  Regidor
Alfons Garcia i la Regidora Ma José Gómez.

I no havent-hi més assumptes a tractar, per l’Alcaldessa es dóna per finalitzada la
sessió 

 

 DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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ORGANIGRAMA EMERGÈNCIA NUCLEAR 

Alcaldessa 
(Assumpció Castellví)

Tècnic Protecció Civil 
(Miquel Sanchez) 

Substitut: (Marc Ollé) 

Regidor Protecció Civil  
(Francisco Javier Ochoa)
Substitut (Alfons Garcia)

Cap Avisos Població 
(Yolanda Marqués)

Substitut Gerard Martín 

Cap Informació comunicació 
(Laura Olmo)

Substitut (Maria José Gómez) 

Cap Abastament alberg 
(Elidia López) 

Substitut (Sophie Huesca) 

Cap Sanitari  
(Silvia Pujol)

Substitut (Sergi Saladié) 

Cap Evacuació  
(Ferran X. Conejo) 

Substitut (Esmeralda 
Saladié) 

Cap Ordre 
(Sergi Navarro)

Secretaria (M.A. Benedicto) 
Substitut (Cristina Cancer) 

Coordinador Avisos Població 
(Pedro Espejo) 

Coordinador Informació 
comunicació  

(Santi Castellví) 

Coordinador 
Abastament alberg  
(Josep R Nomen) 

Coordinador 
Sanitari 

(Sergi Macip) 

Coordinador 
Evacuació  

(Josep R. Arrufat) 

Coordinador Ordre 
(Miquel Sanchez)

Actuants municipals Actuants municipals Actuants municipals Actuants municipals Actuants municipals Policies Locals 
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Bases per la  concessió de  subvencions a les empreses per  la  contractació de
treballadors aturats

L’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant,  dins  del  marc  d’un  conjunt
d’accions  per  reduir  les  actuals  taxes  d’atur,  vol  incentivar  la  contractació  de
persones  aturades  del  municipi  i  incentivar  prioritàriament  la  contractació
indefinida i la contractació fixa discontinua, quedant exclosos els contractes d’obra i
servei segons la nova reforma laboral regulada al Real Decret- llei 32/2021 de 28 de
desembre i la regularització dels contractes temporals estructurals i formatius.

Amb  la  implantació  d’aquests  ajuts  es  pretén  contribuir  amb  l’assoliment  dels
Objectius de Desenvolupament Sostenible (ODS), d’acord amb l’Agenda Local 2030,
concretament  amb  l’Objectiu  8:  Promoure  el  creixement  econòmic  sostingut,
inclusiu i sostenible, l’ocupació plena i productiva i el treball digne per a tothom.

Article 1.- Objecte

Aquestes  bases tenen  com a finalitat establir  les  regulacions per  la concessió  de
subvencions destinades a la contractació de treballadors inscrits a l’atur que promou
l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l'Hospitalet  de  l'Infant,  amb  l’objectiu  de  reduir  les
actuals taxes d’atur.

Aquesta subvenció es destina al col·lectiu empresarial local per la creació permanent
de llocs de treball de qualitat. definint l’organigrama funcional de l’empresa. 

Article 2.- Beneficiaris de la subvenció

Podran  ser  beneficiaris  de  les  subvencions  que  preveuen  aquestes  bases  els
empresaris individuals, les petites empreses ja existents i  les petites empreses de
nova creació, que realitzin la seva activitat i tinguin establert el seu domicili fiscal al
municipi  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l’Infant,  que  estiguin  al  corrent  de  les
obligacions tributàries i  fiscals i  no sent deutor,  per qualsevol concepte, amb cap
Administració  Pública.  Així  mateix,  si  tenen  local  afecte  segons  la  seva  activitat
també han de disposar de la corresponent llicència d’activitats i/o concessió, abans
de la finalització del termini de sol·licitud de la subvenció.

Aquesta subvenció no serà compatible pel mateix concepte amb l’Ajut per al Foment
de l’Autoempresa, amb l’Ajut a inversions empresarials d’alt impacte, ni amb l’Ajut a la
recuperació i comercialització de producte agrari i forestal del municipi.

Article 3.- Tipus d’accions subvencionables

Serà  objecte  de  la  subvenció,  que  regula  les  presents  bases,  la  contractació  de
treballadors empadronats al  municipi  de Vandellòs i  l’Hospitalet  de l’Infant  (amb
una antiguitat mínima de 12 mesos),  inscrits  a la Borsa de Treball  del  municipi  i
inscrits  a  l’atur  amb  una  antiguitat  mínima  d’1  mes  com  a  DONO  (Demandant
d’Ocupació No Ocupat).
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Article 4.- Destinació i quantia de les subvencions

4.1.-  Les quanties a subvencionar es calcularan segons la tipologia del contracte i
durada del mateix, segons el quadre que es detalla a continuació:

Tipologia contracte Durada
Import

Subvenció
Contracte temporal estructural per Circumstàncies 
de la producció (generat per situacions ocasionals, 
previsibles i campanyes)

De 30 a 60 dies 400 €/contracte

Contracte temporal estructural per Circumstàncies 
de la producció (generat per situacions ocasionals, 
previsibles i campanyes)

De 61 a 89 dies consecutius
i/o 90 dies no consecutius

600 €/contracte

Contracte temporal estructural per Circumstàncies 
de la producció (generat per situacions 
imprevisible)

màxim 6 mesos ampliable 
a 12 mesos

800€/contracte

Contracte fixe discontinus (Queden exclosos la 
comunicació a la crida de l'activitat dels 
treballadors d'aquesta modalitat) (1)

Justificació a la 
comunicació de la nova 
crida

2.500 €/contracte

Contracte indefinit (1) Justificació 12 mesos 3.000 €/contracte
Contracte indefinit per fomentar la integració de 
les persones d’Acció d’ocupació i 
professionalització del municipi (AOP)(1)

Justificació 12 mesos (2) 3.500 €/contracte

En tots els casos, si la jornada laboral és inferior al 100%, l’import de la subvenció
serà proporcional a la jornada.

Quedaran exclosos els contractes en què el  període de prova superi  el  50% de la
durada del contracte.

Es subvencionaran els contractes formalitzats dins de l’any de la convocatòria.

(1) L’empresa només podrà gaudir de l’ajut una única vegada pel  lloc de feina i
persona contractada. El canvi de persona pel mateix lloc de feina no procedeix a
l’obtenció del mateix ajut en convocatòries futures.  

En el cas de manteniment del lloc de feina i persona, l´empresa podrà gaudir de
futures convocatòries d’ajut per a nous llocs de feina generats. 

La quantia màxima per tots els conceptes serà de 8.000€ anuals per empresa.

Les  empreses  obtindran  una  bonificació  addicional  de  l’import  atorgat  si  les
persones contractades compleixen els següents requisits:
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Formació % Addicional

Estudis obligatoris (E.G.B. i/o ESO) 5%

Estudis post-obligatoris (Cicles formatius, BAT) 10%

Estudis Universitaris 15%

Cada  convocatòria  determinarà  el  pressupost  màxim  que  es  destinarà  per  a  la
concessió de les subvencions regulades en les presents bases reguladores, així com
l’aplicació pressupostària a la què anirà a càrrec la subvenció.

No  es  podrà  atorgar  subvencions  per  imports  superiors  a  l’establert  a  la
convocatòria. Excepcionalment aquesta podrà preveure la possibilitat d’incrementar
el crèdit amb un import addicional.

L’import a concedir a cadascun dels beneficiaris de les subvencions es determinarà
en  la  convocatòria.  Aquesta  també  determinarà  els  criteris  que  seran  tinguts  en
compte en cada convocatòria per atorgar les subvencions.

Article 5.- Període d’execució

Els ajuts concedits es destinaran a la contractació de persones durant el període que
s’especifiqui a la corresponent convocatòria.

Article 6.- Requisits de les persones a contractar

Les  persones  seleccionades  a  contractar  hauran  de  complir  amb  els  següents
requisits:

 Estar empadronats al municipi de Vandellòs i  l’Hospitalet de l’Infant i amb
una antiguitat mínima de 12 mesos de l’inici del contracte.

 Estar inscrits a l’atur com a DONO (Demandant d’Ocupació No Ocupat) amb
una antiguitat d’1 mes. Queda exclòs de complir aquest requisit el treballador
que hagi finalitzat el programa AOP en l’any en curs.

 Estar inscrits a la Borsa de Treball del municipi (IDETSA). www.idetsa.cat

Article 6.- Convocatòria per a la presentació de sol·licituds

La  convocatòria  per  a  la  presentació  de  sol·licituds  per  a  l’obtenció  de  les
subvencions  previstes  en  aquesta  bases  s’efectuarà  anualment  en  funció  de  les
corresponents  disponibilitats  pressupostàries  mitjançant  resolució  de  la  junta  de
govern,  establint  el  termini  de  presentació  de  les  sol·licituds,  l’aplicació
pressupostària a la qual s’ha d’imputar, la quantia màxima destinada.
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Article 7.- Presentació de sol·licituds

A  les  oficines  de  l’OMAC  de  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l'Hospitalet  de  l'Infant
tindran a disposició dels interessats els models normalitzats de sol·licituds per les
empreses o empresaris individuals.

Les sol·licituds de subvenció s’han de presentar al registre general de l’Ajuntament
de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant.

En el cas de persones jurídiques (art.  14 de la LPACAP), s’especifica l’obligació de
presentar-ho telemàticament a través de la seu electrònica municipal.

El  termini  de  presentació  de  la  sol·licitud  serà  el  que  s’estableixi  cada  any  a  la
corresponent convocatòria.

Article 8.- Procediment de sol·licitud i documentació a presentar

El  procediment  de  concessió  dels  ajuts  que  regulen  aquestes  Bases  serà  el  de
concessió directa.

Les persones interessades hauran de presentar a les oficines de l’OMAC i/o a la seu
electrònica  de  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de  l'Infant  la  següent
documentació:

Documentació obligatòria:

 Fotocopia DNI/NIE dels treballadors.

 Document  d'Alta  i  Renovació  de  la  Demanda  d'Ocupació  (DARDO)  o  vida
laboral  actualitzada  de  cada  treballador,  per  poder  comprovar  el  temps
d’atur.

 Contracte  laboral  degudament  firmat  per  les  parts  i  acreditació  del  seu
enregistrament (comunicació del contracte).

 Memòria d’activitat i lloc/s específic/s d’ocupabilitat dins l’empresa.

 Alta de l’IAE de l’empresa.

 Certificat  de  titularitat  bancària  per  poder  efectuar  el  pagament  de  la
subvenció.

Documentació addicional i obligatòria pel tipus de contracte indefinit per fomentar la
integració de les persones d’Acció d’Ocupació i Professionalització municipal (AOP)

Còpia del certificat d’Acció d’ocupació i professionalització 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 5

4M
D

5H
M

PY
JY

JK
G

N
P3

57
XE

4R
6J

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

an
de

llo
s-

ho
sp

ita
le

t.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

9 
de

 5
3 



En el cas de la bonificació addicional:

Còpia simple del títol acreditatiu de la formació

Documentació addicional:

 Còpia del certificat d’Acció d’ocupació i professionalització.

 Document  que  acrediti  la  situació  de  vulnerabilitat  de  la  persona
contractada.

Article 9.- Òrgan d’avaluació i criteris comuns per la selecció

L’avaluació  de les  sol·licituds  serà  realitzada per  la  Comissió  de Valoració  de les
subvencions de l’Àrea de Promoció Econòmica. La Comissió de Valoració emetrà un
informe a la Junta de Govern que avaluï la possible subvenció en funció del criteri
principal de ser beneficiari de ple dret.

Article 13.- Justificació de la subvenció 

El termini i la forma de justificació es determinarà en la convocatòria. 

En tot cas, la documentació a presentar serà la següent:

 Nòmines i els seus justificants de pagament bancaris. 

 Justificants bancaris del pagament a la Tresoreria de la Seguretat Social.

 TC1 o RLC “rebut de liquidació de cotitzacions” dels mesos subvencionats.

 TC2 o RNT “relació nominal de treballadors” dels mesos subvencionats.

En cas de presentació defectuosa d’aquesta, la Junta de Govern Local podrà acordar
la subsanació per part del sol·licitant afectat en un termini de 10 dies hàbils des de la
recepció de la notificació del requeriment.

Article 14.- Atorgament de les subvencions

Les subvencions s’atorgaran mitjançant el procediment de concessió directa, tenint
en compte l’ordre d’entrada de les sol·licituds al registre d’entrada de l’Ajuntament i
fins esgotar la partida pressupostària.

La  resolució  de  les  subvencions  serà  competència  de  la  Junta  de  Govern  de
l’Ajuntament de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 5

4M
D

5H
M

PY
JY

JK
G

N
P3

57
XE

4R
6J

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

an
de

llo
s-

ho
sp

ita
le

t.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

0 
de

 5
3 



Article 15.- Pagament

El  pagament  de l’ajut  serà tramitat un  cop s’hagi  comprovat  la justificació  de la
realització del projecte subvencionat, en relació amb aquesta comprovació s’haurà
d’incorporar a l’expedient:

 Informe tècnic favorable de comprovació

 Informe d’Intervenció Limitada Prèvia de la despesa (Fase de Reconeixement
de la Obligació)

 Aprovació de l’atorgament de l’ajut mitjançant acord de la Junta de Govern
Local de l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.

La no presentació de la totalitat de la documentació dins del termini de justificació
dona lloc a la pèrdua del dret a percebre dita subvenció.

Article 16.- Obligacions dels beneficiaris

Els beneficiaris de les subvencions establertes en aquestes bases resten sotmesos a
les obligacions següents:

a) Complir amb l’objecte de la sol·licitud, en els termes aprovats, realitzant l’activitat
o  adoptant  el  comportament  que  fonamenta  la  concessió  de  la  subvenció,  i
acreditar-ho davant l’Ajuntament.

b) Sotmetre’s a les actuacions de comprovació segons s’estableix al punt 13.

c) Comunicar a l’Ajuntament qualsevol canvi que, dins la mateixa finalitat, es pugui
produir  en  la  destinació  de  la  subvenció  que,  si  s’escau,  ha  de  ser  autoritzat
expressament per l’òrgan competent.

d) Comunicar a l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant l’obtenció d’altres
subvencions,  ajuts,  ingressos  o  recursos  per  a  la  mateixa  finalitat  i/o  despeses
subvencionades, procedents de qualsevol Administració.

e) Acreditar estar al corrent de les seves obligacions tributàries, amb la Tresoreria
General  de la  Seguretat  Social  i  amb  l’Ajuntament  de  Vandellòs  i  l’Hospitalet  de
l’Infant, i  no ser  deutor per acord de reintegrament amb aquest últim mitjançant
l’oportuna  declaració  responsable,  autoritzant  a  la  comprovació  de  la  mateixa  a
l’administració concedent dels ajuts.

f) No estar incurs en prohibició per rebre subvencions segons allò establert a l’art. 13
de  la  LGS,  apartat  el  qual  s’haurà  d’acreditar  mitjançant  l’oportuna  declaració
responsable  inclosa  al  model  normalitzat  de  sol·licitud  dels  ajuts  o  document
independent  d’aquesta  signat  pel  sol·licitant  de  l’ajut  o  representant  legal  del
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mateix, havent d’acreditar igualment l’esmentada representació per qualsevol mitjà
admès en dret.

Article 17.- Causes de revocació

Són causes de revocació, d’acord amb el que preveuen els articles 99 i 100 del Decret
legislatiu  3/2002, de24 de desembre,  pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de
finances públiques de Catalunya, modificat per la Llei 12/2004, de 27 de desembre,
de mesures financeres, i es procedirà a la revocació total o parcial de la subvenció,
les següents:

a) Obtenció de la subvenció falsejant les condicions requerides o ocultant les que ho
haurien impedit.

b) Incompliment total o parcial de l’objectiu, de l’activitat, del projecte o no adopció
del comportament que fonamenta la concessió de la subvenció.

c)  L’incompliment  de l’obligació  de justificació  o la  justificació  insuficient,  en  els
termes que estableix l’article 30 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre general de
subvencions; així com l’ incompliment del que estableix els articles 14 i 15 d’aquesta
Llei en relació a les actuacions de control i comprovació.

d) Incompliment per part del beneficiari d’estar al corrent de les seves obligacions
tributàries  o  amb  la  Tresoreria  General  de  la  Seguretat  Social  durant  tot  el
procediment de concessió de l’ajut, des de la seva convocatòria fins la justificació del
mateix.

e) Incompliment de la Declaració Responsable de no estar immers en prohibició per
rebre ajudes públiques en els termes establerts a l’art. 13 de la LGS durant tot el
procediment de concessió de l’ajut, des de la seva convocatòria fins la justificació del
mateix.

Article 18.- Publicitat

L’Ajuntament  donarà  a  conèixer  públicament  l’existència  d’aquest  tipus  d’ajut  i
també de les condicions bàsiques per tal que tant les empreses com els treballadors
interessats puguin accedir-hi, mitjançant la seva publicació al BOPT, Seu Electrònica
municipal i els mitjans addicionals de publicitat.

Article 19.- Definicions

Als  efectes  d’aquestes  bases,  es  considerarà  petita  empresa  la  que  s’ajusti  a  la
definició  establerta  a  l’annex1  del  Reglament  (CE)  núm.  800/2008,  pel  qual  es
declaren  determinades  categories  d’ajuts  compatibles  amb  el  mercat  comú  en
aplicació  dels  articles  87  i  88  del  tractat,  d’acord  amb la  qual  s’entén  per  petita
empresa la que ocupa menys de 50 treballadors i que té un volum de negoci anual
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que no excedeix els 10 milions d’euros, o un balanç anual que no excedeix els 10
milions d’euros.

Diligència.- 

Per fer constar que aquestes Bases van ser publicades definitivament al BOP 286 de
13 de desembre de 2012, realitzant l’aprovació de la seva modificació al Ple del 2 de
setembre de 2015 i definitivament publicades al BOP 237 de 14 d’octubre de 2015,
realitzant l’aprovació de la seva segona modificació al  Ple del  9 d’abril  de 2020  i
definitivament publicades al BOP CVE 2020-2804 de 22 maig de 2020 i realitzant la
seva  tercera  modificació  aprovada  pel  Ple  del  31  de  març  de  2021  i  publicades
definitivament al BOPT CVE 2021 – 4282 del dia 19 de maig de 2021.

Les Bases van ser modificades per acord plenari del 31 de març de 2022 publicades
inicialment al BOP de 8 d’abril de 2022 (CVE 2022-2525) i al DOGC 8643 de 7 d’abril de
2022 i definitivament al BOP de 19 de maig de 2022 (CVE 2022-03880)

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, document signat electrònicament al marge
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